
 PROTOKÓŁ Nr XXI/16

z obrad XXI  sesji  VII kadencji Rady Gminy Lubasz

odbytej w dniu  30 czerwca  2016 roku godz. 14.00

Obradom   sesji  przewodniczyła Pani  Żaneta Andrzejewska – Przewodnicząca Rady Gminy Lubasz.

Sesja odbyła się  w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Lubaszu.

W sesji wzięli udział radni, sołtysi i zaproszeni goście wg załączonej listy obecności. 

Ad. 1a      Przewodnicząca Rady Gminy na  podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 marca           1990 

roku  o samorządzie gminnym otworzyła XXI sesję VII kadencji Rady Gminy Lubasz. Stwierdziła, że na

podstawie listy obecności na 15 radnych ustawowego składu obecnych jest 14 radnych i Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  Następnie serdecznie powitała Wójta Gminy, 

Panią Sekretarz i  Zastępcę Skarbnika oraz zaproszonych gości tj.:

1)Panią Małgorzatę Kabacińską – opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy

3)  Barbarę Kozera – Prezesa Stowarzyszenia SŁONECZKO

4)  Alicję Nowacką - Prezesa Gminnego Stowarzyszenia CARITAS

5)  Monikę Nowak - Prezesa Stowarzyszenia NADZIEJA

6)  Marię Pertek - Prezesa Stowarzyszenia Osób Niepełnosprawnych SERCE DZIECKA

7)   Panią Emilie Poznań – Prezesa Szkolnego Koła Caritas 

8)  Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych druha 

Stanisława Hermana

9)  Druha Leszka Arend – Prezesa OSP Krucz 

10) Druha Jarosława Torzyńskiego – Komendanta Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych i jednocześnie Prezesa OSP Stajkowo

11) Pana Sławomira Łapawę – Prezesa Wielkopolskiego Zarządu Towarzystwa Uniwersytetów 

Ludowych – Koła w Lubaszu 
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12) Pana Marcina Szweda – Prezesa Gminnego Klubu Radwan

13)Pana Szymona Szweda – lokalnego animatora sportu

14)Pana Bartłomieja Turka – Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego MINI MAX 

15)Grzegorza Grabczaka i Sebastiana Pawlaczyka, a także wszystkich kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy, Prezesa  Gminnego Zakładu Komunalnego Pana Macieja Wyrwę, 

radnych, sołtysów i wszystkich pozostałych przybyłych na sesję. 

Na Sekretarza obrad zaproponowała kolejnego radnego z listy obecności Pana Mariana Mirka, który

wyraził zgodę aby być sekretarzem obrad. 

W wyniku głosowania, jednogłośnie Sekretarzem obrad został wybrany Pan Marian Mirek.

Ad.1b przedstawienie porządku obrad,

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  porządek  obrad  został  radnym  doręczony.  Zaproponowała

wprowadzenie  dodatkowego  podpunktu  w  punkcie  podjęcie  uchwał.  Projekt  uchwały  został

omówiony  na  komisji  i  dotyczy  rozpatrzenia  skargi.   Radni  nie  zgłosili  sprzeciwu,  dlatego

Przewodnicząca przystąpiła do głosowania.

W wyniku głosowania radni jednogłośnie wyrazili zgodę na wprowadzenie do porządku obrad w/w

uchwały.  Następnie  Przewodnicząca  przeszła  do  przegłosowania  całego  porządku  obrad,  który

przyjęto jednogłośnie. Porządek obrad przedstawia się następująco:  

1. Sprawy regulaminowe:

   a/otwarcie, stwierdzenie qorum i wybór sekretarza obrad,

   b/przedstawienie porządku obrad,

   c/przyjęcie protokołu z obrad XX sesji Rady Gminy 

   d/informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Lubasz podjętych w trakcie obrad  XX sesji

   e/informacja o działaniach Wójta w okresie między sesjami 

2. Prezentacja jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych obchodzących jubileusz 

- 120 lecie OSP Lubasz, 95 lecie OSP  Stajkowo, 90 lecie OSP Krucz 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu sportu (Gminny Klub Sportowy Radwan LZS, UKS

MINI – MAX)

4. Przedstawienie uchwał  w sprawie:

4.1 zmiany uchwały Rady Gminy Lubasz nr XVIII/142/16 z dnia 10 marca 2016r.                  w

sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności zwierząt w Gminie Lubasz na 2016 rok

4.2  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na

2016 rok
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4.3. nabycia działki nr 237/1 położonej w obrębie wsi Nowina
4.4. nabycia działki nr 131/2 położonej w obrębie wsi Antoniewo
4.5. nabycia działki nr 85/3 położonej w obrębie wsi  Kamionka 
4.6. przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego ul. Biwakowa
4.7. przyjęcia darowizny działki 161/2 położonej w obrębie wsi Antoniewo
4.8.  zaliczenia drogi do kategorii dróg Gminnych 
4.9. przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
4.10.przeznaczenia  umorzonej  części  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 
4.11. udzielanie pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego
4.12. zmian w budżecie 2016r.
4.13. zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-2025
4.14. rozpatrzenia skargi

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych.

7. Wolne wnioski i informacje.

8. Zakończenie obrad.

Ad. 1c przyjęcie protokołu z obrad XIX sesji Rady Gminy 

Zabierając głos Pan Jacek Michalak stwierdził, że zapoznał się z protokołem, który odzwierciedla 

przebieg obrad XX sesji Rady Gminy Lubasz, która odbyła się w dniu 25 maja br.  i wnioskuje o jego 

przyjęcie bez odczytywania. 

Radni nie wnieśli uwag i w wyniku głosowania protokół z obrad XX  sesji przyjęto jednogłośnie bez 

odczytywania. 

Ad. 1d. Informacja o realizacji uchwał z XX sesji   

Przewodnicząca RG stwierdziła,że informację radni  otrzymali na posiedzeniu komisji. Zapytała czy

radni mają jakieś uwagi lub pytania? W związku z tym, że  pytań nie było poddała informacje pod

głosowanie i przyjęto ją jednogłośnie.  Poprosiła Wójta o informację 

    
Ad.1   e/informacja o działaniach Wójta w okresie między sesjami 

Wójt  zabierając  głos  powiedział:  „Miniony  miesiąc,  bo  od  ostatniej  sesji  minął  miesiąc,  to  czas

intensywnej  pracy,  ale  i  relaksu.  Mówiąc  o  relaksie  mam  na  myśli  bardzo  dużą  ilość  festynów

i imprez, których organizatorami były rady sołeckie, organizacje pozarządowe i nasz Gminny Ośrodek

Kultury. Na uwagę zasługują tutaj :
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Lubaski  festyn  rodzinny  to impreza  z  pięcioletnią  tradycją.  Organizatorzy  starali  się  zapewnić

dzieciakom  moc  atrakcji.  Były  konie,  występy  na  scenie,  dmuchane  zamki,  samochód  Straży

Pożarnej, sportowa rywalizacja, słodki poczęstunek, a na koniec podczas loterii fantowej – ogromne

emocje. Dopisała publiczność i pogoda, a dzięki zebranym funduszom, ze sprzedaży losów, najmłodsi

podopieczni  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Lubaszu  fajnie  spędzą  wakacje.  Z  loterii

fantowej  udało  się  zebrać  3.500,-zl  .  Gminny  Ośrodek  Kultury  podarował  te  kwotę  na  rzecz

Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  wyjazdu

wolontariuszy.  Było  to  podziękowanie  dla  nich  za  bezinteresowną  pomoc  oraz  zaangażowanie

.Wolontariusze zawsze bardzo chętnie wspierają akcje świątecznych Zbiórek Żywności organizowane

przez  Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Lubaszu,  odwiedzają  rodziny  z  dziećmi

niepełnosprawnymi, pomagali w loterii fantowej podczas Rodzinnego Festynu. W wycieczce udział

wzięło 37 najbardziej aktywnych wolontariuszy,  opiekun Szkolnego Koła Caritas, P.  Emilia  Poznań

oraz  pracownicy Gminnego Ośrodka  Pomocy Społecznej  w Lubaszu:  P.  Magdalena Krzyżanowska

oraz P. Krzysztof Gruchała. W programie wycieczki znalazły się atrakcje, o których młodzież długo nie

zapomni. 

Pięć drużyn, reprezentujących wszystkie Szkoły Podstawowe z terenu Gminy Lubasz, wzięło udział

w Mistrzostwach w Piłce Nożnej  Dziewcząt.  Po pasjonującym, pełnym dramaturgii  i  poświęcenia

turnieju zwyciężyły uczennice ze Szkoły Podstawowej Lubasz "Aniołki",  przed Szkołą Podstawową 

Jędrzejewo, a dalej Miłkowo i Krucz  oraz zespołem Szkoły Podstawowej Lubasz "Boskie". Zawody

wzorowo sędziował  Dorian  Jarosz,  a  zawodniczki  w tempie  ekspresowym wracały  do szkół,  aby

pochwalić się wynikami przed kolegami z klasy.

W niedzielę  12 czerwca w Kruczu odbyły  się  gminne zawody sportowo – pożarnicze.  Druhowie

i  druhny stanęli  w szranki  w zawodach na boisku sportowym. Co roku członkowie Ochotniczych

Straży  Pożarnych  z  naszej  gminy  sprawdzają  swoje  umiejętności  oraz  sprzęt  podczas  zawodów.

Zawody  rozpoczęły  się  zbiórką  i   przemarszem  zawodników  na  boisko  sportowe.  Strażacy

rywalizowali w sztafecie. Bieg 7 razy 50 metrów obfitował w emocje. Strażacy mogli wykazać się nie

tylko szybkością i zręcznością ale i siłą i gibkością przeskakując przez ścianę. Równie duże emocje

towarzyszyły  zawodom bojowym.  W zawodach  w Kruczu  uczestniczyły  dzieci  i  seniorzy.  Łącznie

wzięło udział 8 drużyn męskich seniorów, 3 drużyny żeńskie, 5 drużyn MDP chłopcy i 3 drużyny MDP

grupa dziewcząt. Drużyny uczestniczące w zawodach zajęły następujące miejsca:

I.       Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze  dziewcząt:
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I miejsce Lubasz, II miejsce Krucz i III m iejsce Kamionka.

II.    Młodzieżowe Drużyny Pożarnicze  chłopców:

I miejsce Kamionka, II miejsce Lubasz i III miejsce Krucz.

III. OSP – drużyny kobiece:

I miejsce Krucz, II miejsce Edukacja Lubasz. 

IV. OSP – drużyny męskie:

I miejsce Kamionka II, II miejsce Kamionka I, III miejsce Krucz.

 Zawody zakończyło pamiątkowe zdjęcie.

Tegoroczne  obchody  Nocy  Świętojańskiej  przypadły  na  niedzielę  26  czerwca.  Największym

zainteresowaniem  cieszył  się  tradycyjnie  pokaz  sztucznych  ogni,  który  poprzedzony  został  przez

pięknie zaprezentowany obrzęd w wykonaniu dzieci ze Szkoły Podstawowej w Lubaszu pod opieką

Pani  Agnieszki  Ozorkiewicz  oraz  Zespołu  Śpiewaczego  Lubaszanki.  Organizatorzy  rozstrzygnęli

również konkurs na najpiękniejszy wianek, przyznając cztery równorzędne nagrody, do zrealizowania

w Restauracji Cafe 15 w Lubaszu.

25  czerwca  2016  r.  mieszkańcy  Dębego  po  raz  kolejny  spotkali  sie  na  boisku  sportowym  aby

wspólnie świętować Dzień Dębego. Uroczystość zainaugurowali  sołtys wsi Natalia Kosicka i  radny

Kazimierz Wicher, którzy powitali zaproszonych gości. Szczególnie miłym akcentem było przywitanie

nowo narodzonych i nowo zamieszkałych mieszkańców wsi. Nowym mieszkańcom Dębego wręczono

dyplomy.  Dla  dzieci  przygotowano  różne  atrakcje  –  dmuchany  zamek,  zabawę  przy  dźwiękach

muzyki, malowanie twarzy, malowanie kreda na asfalcie. Dorośli natomiast mogli sprawdzić swoją

kondycję podczas wielu konkurencji  .  Dla zwycięzców przygotowano atrakcyjne nagrody.  Podczas

Dnia Dębego Wystąpił zespół wokalno – muzyczny Echo Bend grający muzykę biesiadną. Wszystkim

dopisywały dobre humory podczas świętowania przy smacznym poczęstunku. Mieszkańcy wspólnie

biesiadowali do późnych godzin nocnych przy dźwiękach muzyki. Podobne festyny odbyły się także w

Stajkowie,  Kruczu ,  Jędrzejewie  ,  Sławnie,  Prusinowie i  Goraju,  a  rodzinnie  spędzono niedzielne

popołudnie w Kruteczku w dniu 26 czerwca br. Wszyscy bawili  się znakomicie. Jest to doskonały

przejaw  integracji  naszych  mieszkańców.  Wszystkim  organizatorom  składam  serdeczne

podziękowania  za  podjęcie  się  trudu organizacji.  Festyny rekreacyjne zaplanowały  w najbliższym

czasie kolejne wsie Kamionka i Sokołowo.
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W piątek 24 czerwca w lubaskim sanktuarium odbył się coroczny Nadnotecki Festiwal Muzyczny

zorganizowany przez Państwo Kingę i Tomasza Zagórskich. Tym razem artyści uraczyli nas muzyką

francuską. Można było usłyszeć piękne brzmienie odnowionych organ w naszym kościele.

Urząd Gminy Lubasz  przystąpił  do opracowania  „Planu Gospodarki  Niskoemisyjnej”.  Opracowany

dokument pozwoli na zaplanowanie w najbliższych latach niezbędnych działań służących ochronie

powietrza  i  poprawy  jego  jakości.  Działania  te  wpłyną  na  możliwość  pozyskania  dotacji  z  Unii

Europejskiej  niezbędnych  do  działań  związanych  z  gospodarką  proekologiczną:np.

termomodernizacja  budynków,  poprawa  węzłów  komunikacyjnych,  wymiana  kotłów

u indywidualnych odbiorców a także nowe inwestycje typu ścieżki rowerowe oraz wykorzystanie

odnawialnych źródeł energii. Obecnie do 15 lipca zbierane są ankiety rozprowadzone wśród naszych

mieszkańców. Gmina ubiega się w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska o dofinansowanie

opracowania tego dokumentu

Podpisaliśmy  porozumienie  z  Ministerstwem  Środowiska  na  dofinansowanie  opracowania

uaktualnienia  Planu  likwidacji  azbestu.  Porozumienie  opiewa  na  9.400,-zł.  Kwota  ta  będzie

przedmiotem zmian  przedstawionych  Państwu w dalszej  części  Sesji  .  Jednocześnie  akt  ten jest

pozytywnym wynikiem wniosku, który Gmina składała o dofinansowanie opracowania takiego planu.

Bardzo daleko zaawansowane są prace nad dwoma wnioskami,  które Gmina zamierza złożyć do

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego a związanego z kształceniem naszych dzieci.

Opracowana została  diagnoza potrzeb edukacyjnych.  W ramach konkursu nasza Gmina zamierza

ubiegać się o środki na przebudowę budynku gospodarczego przy zmodernizowanym obiekcie szkoły

w Lubaszu na potrzeby uczniów ze specjalnymi  potrzebami  edukacyjnymi.  Chcemy,  by  powstały

w nim salka rehabilitacyjna, salka do integracji sensorycznej oraz profesjonalny gabinet specjalistów

–  logopedy,  psychologa.  Oczywiście  chcemy  by  te  gabinety  były  wyposażone  w  sprzęt  do

prowadzenia zajęć. Planujemy powstanie pracowni matematyczno- przyrodniczych, chemicznych w

gimnazjum  i  szkole  podstawowej  w  Lubaszu  oraz  likwidacje  barier  architektonicznych  poprzez

montaż wind w tych placówkach. Jednocześnie przedmiotem projektów będzie zakup komputerów

do każdej klasy w naszych szkołach, by móc wprowadzić w nich e- dziennik. Początkowo projekt ten

miał być złożony do 30 czerwca , ale w związku z ogłoszoną przez Panią Minister Edukacji Narodowej

reformy systemu edukacji został on przesunięty. Skoro wspomniałem już o reformie, to chciałbym

powiedzieć, że zgodnie z założeniami ma zostać utworzona począwszy od 2017 roku powszechna

szkoła ośmioklasowa. Gimnazja mają ulec likwidacji, ale proces ten będzie się odbywał płynnie aż do
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roku  2020.  Mają  powstać  czteroletnie  licea  i  pięcioletnie  technika  oraz  dwustopniowe  szkoły

branżowe- dawne zawodowe. To bardzo duża reforma do której trzeba będzie się profesjonalnie

przygotować.

Mówiąc o szkołach trudno nie wspomnieć , że zakończył się rok szkolny. Wszystkie dzieci rozpoczęły

upragnione  wakacje.  Uczestniczyliśmy  w  uroczystościach  zakończenia  roku.  W  każdej  szkole

najlepszemu absolwentowi ufundowałem nagrodę. Okres wakacji wykorzystany zostanie w szkołach

na  prowadzenie  remontów.  Planujemy  remont  w  sali  gimnastycznej  w  Szkole  Podstawowej

w Miłkowie oraz remont oddziału przedszkolnego w Kamionce.  Zwrócimy się  dzisiaj  do Państwa

radnych o przeznaczenie środków na te remonty.

Przystąpiliśmy do prac nad projektem odwodnienia i  utwardzenia terenów za budynkiem Urzędu

Gminy oraz za MILĄ. Chcemy, aby powstały tam parkingi rozwiązujące problemy komunikacyjne. Za

obiektem MILI chcemy urządzić i przenieść targowisko, by powrócić do bezpiecznego  wyjazdu straży

pożarnej. Z przedstawionej koncepcji projektowej wynika , że wstępny koszt odwodnienia to kwota

około 100 tysięcy złotych, a koszt utwardzenia parkingu za Urzędem to około 270.000,-zł a za MILĄ

545.000,-zł.  Zaznaczam  ,  że  są  to  zupełnie  wstępne  kosztorysowe  wartości,  ostateczne  pokaże

przetarg.  Podjęliśmy  rozmowy  z  Zarządem  MILI.  Zobowiązali  się  oni  do  pokrycia  50%  kosztów

opracowania dokumentacji  projektowo- kosztorysowej. Chcemy aby pokryli  także proporcjonalnie

koszty odwodnienia i utwardzenia.

Zainstalowane zostały już lampy solarne. Pierwsza z nich – solarna zainstalowana została przy kładce

łączącej ulicę Krętą z Osiedlem Gorajskim. Lampa hybrydowa zamontowana została przy przystanku

autobusowym  w  Antoniewie.  Koszt  posadowienia  tych  lamp  to  kwota  20.295zł.   Obserwować

będziemy jaka jest techniczna sprawność takich urządzeń, by ewentualnie w przyszłości rozważyć

zainstalowanie takich lamp w miejscach gdzie nie przebiega linia energetyczna.

Dokonaliśmy pokruszenia gruzu zgromadzonego przy składowisku odpadów w Sławienku. Będziemy

go sukcesywnie wykorzystywać do doziarniania i utwardzania odcinków dróg.

Zakończyły się prace nad kształtem Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy Lubasz na lata

2016-2025. Jest kolejny etap budowy strategii rozwoju Gminy i stanowi jej wypełnienie. Propozycja

została Państwu radnym przekazana w formie projektu uchwały i  będzie przedmiotem obrad na

dzisiejszej sesji . WPI obejmuje najbardziej potrzebne inwestycje z zakresu infrastruktury drogowej,
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w tym chodników i  parkingów,  budownictwa komunalnego i  oświetlenia  ulicznego,  oświaty oraz

kanalizacji i wodociągów.

W dniu dzisiejszym po zakończeniu procesu zapytania  ofertowego podpisana została umowa na

sprzedaż drewna na pniu pochodzącego z terenu lasów mienia komunalnego. Umowę zawarto ze

Spółką Akcyjną MARTYNA. Uzyskana cena w ofercie jest bardzo korzystna. Jest to ponad 200.000,-zł.

Ostateczna wartość umowy znana będzie po dokonaniu wycinki i obmiarze przez leśniczego. Jest to

wreszcie  kwota  wyższa  od  zaplanowanej  w  budżecie  o  około  100.000,-  zł  .  W  związku  z  tym

zadysponowanie dodatkowej kwoty omówione zostanie przy propozycjach zmian w budżecie Gminy.

W  wykonaniu  uchwały  Rady  Gminy  podjętej  na  ostatniej  sesji  ,  a  dotyczącej  sprzedaży  działki

w  Sokołowie  dokonano  jej  wyceny.  Obecnie  wywieszony  jest  wykaz  do  dnia  08  lipca.  Jest  to

spełnienie obowiązku ustawowego. Po upływie tego terminu będzie można dokonać sprzedaży na

poprawę  warunków  zagospodarowania  działki  sąsiedniej.  Przygotowujemy  się  także  do

przeprowadzenia procedury przetargowej zbycia działki w Kamionce.

Zorganizowałem kolejne  spotkanie  z  Forum Gospodarczym Gminy  Lubasz.  Omówiliśmy  aktualne

problemy przedsiębiorców, a  także stawki  podatków opłat  lokalnych w poszczególnych gminach.

Przedstawiliśmy także informacje o możliwościach pozyskania środków unijnych przeznaczonych dla

przedsiębiorców. 

W naszej gminie odbyło się także wyjazdowe posiedzenie Powiatowej Rady Pożytku Publicznego,

w której uczestniczył m.in. V-ce starosta Czarnkowsko- trzcianecki Jacek Klimaszewski. Na spotkanie

zaproszeni zostali przedstawiciele organizacji pożytku publicznego z naszej Gminy. Celem spotkania

było zaprezentowanie  celów działania Rady,  zapoznanie się z  lokalnymi NGO oraz wypracowanie

kierunków pracy na najbliższą przyszłość.

Wczoraj odbyłem rozmowę z Prezesem firmy ASTA – NET Panem Henrykiem Mołdzińskim, Sprawa

dotyczyła zakresu rozbudowy linii szerokopasmowego Internetu w Goraju oraz w Lubaszu na Osiedlu

Górczyn. Prezes poinformował nas , że przygotowuje się do aplikowania do Programu Operacyjnego

Polska Cyfrowa. Konkurs w tym programie przewidziany jest na IV kwartał br. Proponujemy, aby na

terenie naszej Gminy oprócz wymienionych,  uwzględnić także inne „białe plamy” w dostępie do

Internetu szerokopasmowego.

W  dniu  wczorajszym  Urząd  Marszałkowski  przeprowadził  kontrole  dwóch  projektów,  których

realizacja  odbywała  się  ze  środków  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich.  Chodzi  o  projekt
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„ Modernizacja centrum rekreacyjnego nad jeziorem w Lubaszu – I  etap „ oraz projekt „Gminny

Ośrodek Kultury w Lubaszu miejscem spędzania wolnego czasu”. W dniu przeprowadzania kontroli

nie  stwierdzono  nieprawidłowości.  Wykładni  podlegają  cele  projektów  oraz  to  czy  w  miejscu

będącym  przedmiotem  projektu  prowadzona  jest  działalność  gospodarcza.  Aby  wyeliminować

w przyszłości ewentualne niekorzystne interpretacje ,  na dzisiejszej  sesji  zaproponowane zostaną

rozwiązania w trakcie zmian w budżecie Gminy. 

Korzystając  z  okazji  ,  że  kończy  się  okres  pierwszego  półrocza,  chciałbym  dokonać  pewnego

podsumowania. Był to okres realizacji budżetu Gminy, aplikowania o środki unijne, przygotowania

się do tej  aplikacji.  To przede wszystkim czas współpracy samorządu Gminy z wieloma organami

i  instytucjami oraz osobami,  których działalność pozytywnie wpływa na wizerunek naszej  Gminy.

Chciałbym dziś wyróżnić przedstawicieli kultury:

-  Panią  dyrektor  Gminnego Ośrodka  Kultury Justynę  Przyłucką –  Gania  za  przygotowanie

bogatej oferty kulturalnej,

-  siostrę  Trojanę  Szymańską  –  dyrygenta  naszego  chóru  JUTRZENKA  za  pełna  uznania

postawę w krzewieniu idei śpiewu

- dwóch naszych śpiewaków – Sebastiana Pawlaczyka i Grzegorza Grabczaka za promowanie

naszej Gminy w kraju i za granicą.

Chciałbym także podziękować za działalność społeczną oraz na niwie samorządu :

- Panią Małgorzatę Kabacińską – opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy,

- Pana Sławomira Łapawę – Prezesa Wielkopolskiego Katolickiego Uniwersytetu Ludowego

Koło w Lubaszu,

- Pania Emilie Poznań – opiekuna szkolnego Koła Caritas

- Panią Alicję Nowacką – która przewodniczy kołu Caritas przy parafii

- Panią Monike Nowak – Prezesa Stowarzyszenia NADZIEJA

- Panią Marię Pertek – Prezesa Stowarzyszenie SERCE DZIECKA

- Panią Barbarę Kozera – Prezesa Towarzystwa SŁONECZKO

- Pana Stanisława Hermana – reprezentującego brać strażaków ochotników.

Za działalność na rzecz sportu chciałbym uhonorować:

- Panią Paulę Kułaga – za wybitne osiągnięcia sportowe
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- Pana Mariana Mirka za działalność na forum LZS

- Pana Szymona Szweda oraz Bartłomieja Turka za propagowanie sportu wśród młodych

- Pana Marcina Szweda – Prezesa gminnego Klubu Sportowego RADWAN

- Pana Andrzeja Macyszyna – za propagowanie lubaskiego sportu wśród oldboyów,

- Pana Andrzeja Buśko – za ofiarna obsługę imprez i obiektów sportowych".

Następnie  Wójt  Gminy  wraz  z  Przewodnicząca  Rady  Gminy  wręczyli  wyróżnionym  pisemne

podziękowania oraz kwiaty, a zebrani nagrodzili ich gromkimi brawami. 

Uwag ani pytań do informacji nie było.

Ad.2    Prezentacja jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych obchodzących jubileusz -120 lecie OSP

Lubasz, 95 lecie OSP  Stajkowo, 90 lecie OSP Krucz 

Jednostkę OSP Lubasz zaprezerntował druh Stanisław hermen Prezes Odziału Gminnego ZOSP w

Lubaszu,  który  powiedział:  "  Ochotnicza  Straż  Pożarna  w Lubaszu  obchodzi  swoją  120  rocznicę

powstania założona w 1896 roku. Trudno jest nam na dzień dzisiejszy ustalić założycieli tej Straży, ale

wiemy,  że działaczami wówczas byli tacy druhowie, jak :

Krystian  Ratajczak  ,  Jan  Mierzwa,  Stanisław Bryliński,  Piotr  Magdziarz,  Florian  Herman.  Byli  oni

strażakami przed II wojną światową, jak również w okresie okupacji. W tych to czasach jednostka

posiadała sikawkę ręczną od czasu założenia. W czasie okupacji straż otrzymała motopompę DKW

800. Po II wojnie światowej do straży pożarnej dołączyli następni strażacy, jak i dużo młodzieży.

W roku 1960 jednostka otrzymała samochód bojowy GBM 2,5/8 STAR 20, gdyż została ukończona

budowa nowej remizy strażackiej za kadencje prezesa dh Aleksego Dymka.

W roku 1969-1974 funkcję prezesa straży piastował dh Florian Herman. W tych latach Ochotnicza

Straż Pożarna zrzeszała 47 członków. W dalszych latach od 1974 do 1994 roku obejmowali funkcje

prezesa druhowie : Józef Stieller, Józef Konieczny, Eugeniusz Janicki.

Różne były losy Straży pod względem ich przynależności terytorialnej i finansowania. 

W 1994 roku jednostka otrzymała  GCBM 4,5/8 Jelcz oraz nowego prezesa dh Stefana Buśko, który

piastował władzę nad jednostką do 2002r.  W roku 1995 została włączona do Krajowego Systemu

Ratowniczo-Gaśniczego, w którym funkcjonuje po dzień dzisiejszy. 

W  1996  oraz  1997  roku  jednostka  otrzymała  Złoty  Znak  Związku  Ochotniczej  Straży  Pożarnej,

w 2001 otrzymała samochód ŻUK A-151.

W  latach  2002  –  2010  roku  kadencję  prezesa  sprawował  dh  Tomasz  Wernicki,  po  nim  objął

stanowisko prezesa dh Michał Stelmaszyk , który sprawował władzę w latach 2010-2015 roku.
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Obecnie OSP w Lubaszu zrzesza kilkudziesięciu członków, głównie strażaków biorących czynny udział

w działaniach ratowniczo-gaśniczych. 

OSP w Lubaszu posiada młodzieżową drużynę pożarniczą, oraz dwie sekcje senioralne: żeńską oraz

męską. Strażacy z MDP założyli i kontynuują działanie zespołu sportowego, reprezentującego barwy

jednostki podczas różnorakich zawodów sportowych np. piłki nożnej, siatkówki, tenisa stołowego itp.

Na  dzień  dzisiejszy  funkcję  prezesa  obejmuje  dh  Mateusz  Kaźmierczak.  Jednostka  posiada

Młodzieżową  Drużynę  Pożarniczą  w  składzie  7  chłopców,  7  dziewczyn,  oraz  26  wyszkolonych

i  wyposażonych  druhów,  którzy  aktywnie  uczestniczą  w  akcjach  ratowniczo-gaśniczych.   Na

wyposażeniu jednostki znajdują się dwa pojazdy: GBARt 2,5/16 marki MAN, a także ciężki samochód

gaśniczy  GCBA  6/32  marki  JELCZ,  zestaw  ratownictwa  technicznego  LUKAS,  pompa  szlamowa,

wentylator oddymiający, poduszki pneumatyczne, sanie lodowe i ubrania do ratownictwa wodnego ,

motopompa  NIAGARA,  piła  ratownicza,  radiotelefony,  agregat  prądotwórczy,  zestaw  pierwszej

pomocy r1, wytwornice pianowe. 

Najważniejszym priorytetem jednostki jest rozbudowa remizy oraz zakup nowego pojazdu- ciężkiego

wozu bojowego. 

Radni do prezentacji pytan nie zgłosili. 

Kolejna jednostkę OSP Stajkowo zaprezentował komendant Gminy OSP, a jednocześnie Prezes OSP

Stajkowo – druh Jarosław Torzyński.

„Jednostka OSP w Stajkowie powstała w 1921 roku. Więc jak można sobie prosto policzyć w tym

roku obchodzi 95-lecie jej powstania. Założycielem straży byli  właściciel majątku w Stajkowie. Na

początku jednostka istnienia jednostka liczyła zaledwie kilka osób i była przeznaczona do szybkiego

reagowania  w  razie  jakiegokolwiek  zagrożenia.  tj  pożaru  lub  np  klęski.  W  takim  charakterze

przetrwała aż  do wojny.  Na czas wojny jednostka została zawieszona.  Po wojnie  wznowiono jej

działalność.  Z posiadanych przez strażaków najstarszych dokumentów wynika, że w 1960 roku straż

liczyła 20 członków  czynnych i 12 popierających. Zarząd jednostki wyglądał  następująco:

Prezes – Koepp Stefan

Naczelnik- Kita Stefan

Wiceprezes – Granops Włodzimierz

Sekretarz-  Nowak Stanisław

Skarbnik- Mikołajewski Julian

Gospodarz – Wicher Czesław

Członek Zarządu – Krawczyk Kazimierz i Skotarczak Stanisław
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- Wicher Tadeusz

Ówczesnym Komendantem Powiatowym był Gierczyk Leonard

 W 1964 roku zmienił się nieco zarząd:

Prezes – Koepp Stefan

Naczelnik- Kita Stefan

Wiceprezes – Granops Włodzimierz

Sekretarz-  Nowak Stanisław

Skarbnik- Mikołajewski Julian

Gospodarz – Torzyński Franciszek

 Komisja Rewizyjna- Helwich Bernard, Kostyk Edmund, Torzyński Franciszek

Wzrosła też ilość strażaków do 31 osób.

W 1968 roku wiceprezesem był Torzyński Franciszek, gospodarzem Bąbelczyk Jan i Kluczka Feliks.

Członkiem Komisji Rewizyjnej Urlewicz Antoni.

W 1972 roku Jednostka OSP w Stajkowie   przyjęła na stan sprzęt z jednostki OSP w Nowinie i tym

samym przyjęła  jej obowiązki.

W 1973 roku została zawarta umowa najmu pomieszczeń pomiędzy Gminą, a Gryką Franciszkiem,

tym samym obiekt został udostępniony w pełni strażakom.

W 1974 roku zostały przedstawione propozycje do odznaczenia 14 strażaków za zasługę lat. Również

w tym roku zmienił się zarząd jednostki, który uformował się następująco:

Prezes – Kostyk Edmund

Naczelnik- Torzyński Franciszek

Wiceprezes – Mikołajewski Julian

Sekretarz-  Kostyk Ryszard

Gospodarz – Bąbelczyk Jan

 Komisja Rewizyjna- Furman Bernard, Nawrocki Antoni, Cieślak Jan

W 1975 roku została założona syrena elektryczna. 

W 1976 roku odznaczonych zostało za wysługę lat 15 osób.

W 1980 nastąpiła kolejna zmiana zarządu – sekretarzem został Mula Kazimierz  w Komisji Rewizyjnej

zasiadł Granops Włodzimierz.

W 1986 roku w Komisji Rewizyjnej zasiadł Pan Tyma Kazimierz, Bogdan Kaczmarek i Cieślak Jan.

W 1988 roku nastąpiła zmiana naczelnika  i został nim Jarosław Torzyński.
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Na przełomie 5 lat tj od 1986 roku do 1991 jednostka OSP przyjęła nowych członków i liczyła już 53

druhów. Gospodarzem wówczas był Chwałek Błażej. 

W 1995 został wybrany kolejny nowy zarząd:

Prezes – Kostyk Edmund

Naczelnik- Torzyński Jarosław

Zastępca Naczelnika – Chwałek Błażej

Sekretarz- Zbigniew Kaczmarek

Skarbnik – Mula Dariusz

 Komisja Rewizyjna- Bogdan Kaczmarek, Andrzej Kulwas, Marek Kolassa

W roku 2000 został wybrany obecny zarząd:

Prezes – Torzyński Jarosław

Naczelnik- Mula Jerzy

Zastępca Naczelnika – Chwałek Błażej

Sekretarz-  Szmyt Rajmund

Skarbnik – Mula Rafał

 Komisja Rewizyjna- Furman Bernard, Andrzej Kubiś, Marek Kolasa

W  2002  roku  jednostka  nasza  otrzymał  a  samochód  marki  Żuk  podczas  zawodów  sportowo  –

pożarniczych, które odbyły się w Stajkowie. Wówczas oficjalnie miało miejsce przekazanie   tegoż

właśnie  samochodu.  W 2005 roku  zakupiono do  samochodu radiostację.  Wspomnieć należy,  że

część  druhów  strażaków  bierze  czynny  udział  w  uroczystościach  kościelnych,  kulturalno-

rozrywkowych  jako  zabezpieczenie  dróg,  parkingów  i  jako  osoby  pilnujące  porządku.  Jednostka

corocznie  bierze  udział  w  zawodach  strażackich  pożarniczo  –  sportowych.  Druhowie  pomagają

również w porządkowaniu wsi. Organizujemy również  imprezy rozrywkowe  w swojej miejscowości.

Ostatnie wybory, które odbyły się w 2006  roku przyniosły zmiany w zarządzie OSP Stajkowo. Nowy

zarząd będzie  starał się utrzymać dobre imię naszej jednostki. Jak widać nasza jednostka  przez 95

lat istnienia  rozwijała się prężnie i my obecni druhowie OSP Stajkowo postaramy się żeby tak było

dalej. 

Na dzień dzisiejszy w jednostce jest  36  członków czynnych, 12 przeszkolonych i  2 kierowców, 8

członków MDP i 7 członkiń Kobiecej Drużyny Pożarniczej. Razem OSP Stajkowo zrzesza 65 strażaków

ochotników więc od czasu założenia ciągle nas przybywa.
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Posiadamy samochód, który otrzymaliśmy w 2011 roku tj. Volkswagen T4   pompę półszlamową,

agregat  prądotwórczy,  piła  motorowa  Sthil,  radiostacja  nasadowa  (Motorola),  radiostacja

stacjonarna (Motorola) ubrania specjalne Nomex, hełmy, buty pasy szelki,  linka ratownicza, węże

w110, w75, w52, drabina nasadkowa, mostki najazdowe, ubrania koszarowe, dresy dla MDP

OSP Stajkowo przynależy do kategorii JOT IV, w bieżącym roku uczestniczyła w 8 zdarzeniach.”

Kolejnym prezenterem był druh Leszek Arend, który przedstawił historie OSP Krucz.

„W związku z brakiem dokumentów, które zostały  spalone i częściowo zagubione w czasie II wojny

światowej  zarys  jednostki  historii  jednostki  OSP  Krucz  powstał  z   relacji  świadków  tamtych

wydarzeń, a spisany przez Kajetana Karzkowiaka.

W  początku  XX  w.  nasi  przodkowie  ratowali  się  w  czasie  pożaru  organizując  wzajemną  pomoc

w oparciu prywatny sprzęt, naczynia, drabiny itp.

W  latach 1927/28 jednostka OSP z Czarnków przekazała dla OSP w Kruczu sikawkę konną celem

szybszego reagowania na pożary w pobliskich lasach. W tym czasie zorganizowano pierwszą obsadę

do sikawki z miejscowych ludzi którzy utworzyli zaczątek straży pożarnej.

Alarmy  ogłaszano  za  pomocą  trąbki,  a   sprawy  organizacyjne  omawiane  były  na  wspólnych

zebraniach Straży Pożarnej, Kółka Rolniczego i innych organizacji .

Tak zorganizowana straż  zaczęła wyjeżdżać  do akcji  na terenach sąsiedzkich wsi.  W tak  prężnie

działającej jednostce doszło w 1935r. do formalnego powstania Zarządu OSP w Kruczu .

Mimo  działań  wojennych,  które  przerwały  działalność  jednostki  po  wojnie  z  bardzo  skromnym

składem osobowym wznowiono pracę straży co trwało do początku lat 50 .

Oficjalnie działalność OSP wznowiono w dniu 05.04.1952 r.

Jednostka  bardzo  szybko  się  rozrastała  i  osiągała  sukcesy  w  zawodach  strażackich,  w  pracy

kulturalnej, szkoleniowej i akcjach gaśniczych .

W końcu  lat  50-  -  tych w czynie  społecznym zbudowano garaże  dla  OSP  z  dotacją  Powiatowej

Komendy i Nadleśnictwa w Kruczu .

W  latach  60  –  tych  jednostce  została  przydzielona  motopompa  typu  M  -4/4.  Nowy  sprzęt

i perspektywa budowy nowej remizy jeszcze bardziej zmobilizowała członków straży do działania

i podnoszenia kwalifikacji . Efekty pracy jednostki uwidaczniały się w zajmowaniu czołowych pozycji

podczas zawodów na różnych szczeblach. Przy udziale społeczeństwa i wkładu społecznego w 1970 r.

oddano do użytku nową remizę w Kruczu.
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Krótko po  tym do jednostki został przydzielony samochód pożarniczy GLMA   A- 15 . Natomiast od

1 listopada 1979 r. jednostka była w posiadaniu Stara  ,, Hydromil ‘’A- 26 P GBAM 2/8+8, który został

zmieniony w roku 2004 na Stara 266 GBM 2,5/8/8  z 1980 r. i  jest na stanie do dnia dzisiejszego.

Straż w Kruczu należy do JOT-u kategorii III ; 

W uznaniu za dotychczasową działalność OSP Krucz społeczeństwo wsi z okazji 50 –lecia istnienia

Straży ufundowało jednostce sztandar, który jest wielką dumą i radością jednostki.

Jednostka OSP Krucz liczy 38 członków czynnych i 11 honorowych , w szeregach OSP są 4 druhny,

oraz  2  sekcje  młodzieżowe  chłopięca  i  dziewczęca,  które  osiągają  dobre  wyniki  w  zawodach

sportowo-  pożarniczych  ,  OTWP  i  Turnieju  Plastycznym  –  przy  współpracy  z  miejscową  szkołą

podstawową .

Straż  w  Kruczu  należy  do  JOT-u  kategorii  III  ;  na  wyposażeniu  posiada:  samochód  ratowniczo

gaśniczy GBM 2,5/8/8 na podwoziu Stara 266 z 1980 r.

Oprócz mieszkańców Krucza jednostkę zasilają  mieszkańcy z Kruteczka i Antoniewa.

N dzień dzisiejszy zgodnie z normatywem JOT III  posiada 15 członków przeszkolonych do działań

ratowniczo-  gaśniczych  w  tym:  3  kierowców  z  kwalifikacjami,  6  obsługi  sprzętu  ratownictwa

technicznego, 5 dowódców i 2 ratowników medycznych.

Sprzęt jakim jednostka dysponuje jest pozyskiwany : z funduszy gminnych, z dotacji, od sponsorów ,

środków własnych i OPP 1 % .  Ze środków własnych jednostka pozyskała sprzęt za kwotę ponad

70.000 zł, a ze środków gminnych pozyskała sprzęt za kwotę ponad 55.000 zł.  

Współpraca z Nadleśnictwem Krucz, która została zapoczątkowana w latach 50 po dzień dzisiejszy 

układa się bardzo dobrze. Współpracujemy również z Sołtysem i Radą Sołecką i Kościołem.

Po wielu  chudych  latach  niedoinwestowania  ochotniczych straży  pożarnych,  spojrzenie  nowych

władz samorządowych przyczyniło się do prawienia wyposażenia wszystkich jednostek naszej gminy,

dzięki czemu mieszkańcy naszej gminy mogą czuć się bezpieczni, gdy zaistnieje taka potrzeba to też

gmin ościennych .

Jednostka w tym roku uczestniczyła w 10 akcjach ratowniczo-gaśniczych tj.: pożary lasów, wypadki

drogowe   i  wiatrołomy 

Jednostka aspiruje do włączenia do Krajowego Systemu Ratowniczo – Gaśniczego.
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Uwag  nie  zgłoszono,  a  Przewodnicząca  podziekowała  wszystkim  strażakom  za  pracę  i  oddanie

w służbie dla społeczenstwa, zycząc dalszych pieknych jubileuszy. 

Ad. 3.   Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu sportu (Gminny Klub Sportowy Radwan LZS, UKS  MINI

– MAX)

Sprawozdanie z  zakresu Gminnego Klubu Radwan omówił  Pan Marcin Szwed, który na wstępnie

podziękował za zaproszenie na sesję. Stwierdził, ze jest mu bardzo miło podzielić się informacjami o

sukcesach klubu, a także o małych porażkach. Przyznał,  że bardzo chętnie będzie się dzielił  tymi

informacjami corocznie, jak tylko będzie taka wola radnych. Nmastepnie przedstawił się zebranych

informując ich, że w Radwanie jest już od 20 lat  bo jako dziecko został tram zaprowadzony przez

swego ojca. Od 2010 roku został prezesem (koledzy stwierdzili,  ze zbyt wolno już biega, dlatego

powinien już przestać grac i zając się praca w zarządzie). W 2010 roku odeszli z Radwanu zasłużeni

działacze tacy jak: Pan Ryszard Borowiak, Pan Nowakowski, Państwo Ozorkiewicz, Pani Janina Budaj.

Zrobiło się trochę niebezpiecznie bo nie było chętnych do pracy i  wtedy pojawiliismy się my. W

zarzadzie jest jeszcze Stawujak michał , Łukasz Ozorkiewicz – skarbnik i Łukasz Juszczęć – sekretarz

oraz członkowie Marek Wicher, Zdzisław Bałeczny i Krzysztiof dymek. 

Praca w Radwanie jest ściśle związana z rozgrywkami ligowymi, a ja będę przedstawiał sprawozdanie

roczne  czyli  na  samym  początku  powiem  o  końcówce  rozgrywek.  Rozpoczynając  działalność

postawiliśmy sobie takie dwa cele:

- zwiększenie frekwencji i udziału młodych ludzi naszej gminy w zajęciach i jest to cel, który wpisuje

się w zadanie jakie zleca gmina naszemu klubowi na podstawie tej umowy, z której sprawozdanie

Państwu dzisiaj przedstawię

-  systematyczne i  permanentne poodnoszenie  wyników gry  grupy seniorskiej.  I  choć nie  jest  to

zadanie związane z umową praca w Klubie jest ściśle powiązana bo praca praca w klubie jest zawsze

łatwiejsza, kiedy wyniki tej grupy są dobre. Wyniki te mają wpływ nawet na prace z  dziećmi, które

po dobrze zagranym meczu seniorów starają się intensywniej ćwiczyć   (po wygranym meczu nawet

lepiej smakuje obiad kibicom)

W Klubie obecnie trenuje około 100 zawodników, w większości to młodzicy i trampkarze. Praca nasza

jest bardzo dobrze oceniana przez rodziców tych dzieci. Wyniki tyuch młodych ludzi nie maja naszym

zdaniem żadnego wpływu na dalsza pracę. Zdarza się, ze nawet żartujemy, że kiedy dostaną w kość

to przyjmują to z pokorą i biorą się za dalsza pracę. Jest to takie wychowawcze i buduje w nich ducha
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walki.  Możemy się pochwalić,  że  z  tak małej  gminy był okres,  ze potrafiliśmy wystawić nawet 3

zawodników do reprezentacji okręgu.  Jest to osiągnięcie z którego bardzo się cieszymy. Mamy też

dużo  sygnałów  z   okręgu  Polskiego  Związku  Piłki  Nożnej,  że  nasza  praca  daje  efekty  co  inni

zauważają. Jest to dużo za sprawą Czaruś cup – każdy  kto był  u nas na któreś edycji powraca i

bardzo miło wspomina te chwile. 

Wyniki grupy seniorskiej, jeżeli chodzi o rok 2015 były znakomite. Do połowy sezonu zakończyliśmy

rozgrywki  na bardzo dobrym poziomie – ostatecznie zajęliśmy IV miejsce i z optymizmem mogliśmy

patrzeć na druga połowę roku. W Lubaszu nie przegraliśmy żadnego meczu i już dzisiaj wiadomo, że

ten drugi cel udało się zrealizować. Jeżeli chodzi o inne aspekty to zarząd zbiera się regularnie –

spotkania te są bardzo częste jeżeli chodzi o przygotowania do Czaruś Cap czy też inne imprezy.

Staramy się współpracować z innymi organizacjami z naszego terenu. Zwrócił  uwagę, że bez OSP

byłoby bardzo trudno cokolwiek zorganizować, dlatego serdecznie im za współpracę dziękuje.

Zaznaczył, że w roku 2014 z  zarządu odszedł Pan Marcin Korczyc, który bardzo się dla Klubu zasłużył.

Udało się ponownie zorganizować Freestyle Night. Jest to  bardzo widowiskowy sport. Polacy są w

nim  prawdziwą,  światową  potęgą,  zaś  Lubasz  wyrósł  na  stolicę  polskiego  freestyle.  Udało  się

zaprosić Krzysztofa Golonkę.   Impreza odbiła się szerokim echem w całym freestylowym świecie.

Lubasz  stawia  się   za  wzór  organizatorom  zawodów  w  na  całym  świecie  i  jest  to  trudno  do

przecenienia promocja gminy. 

Następnie poinformował zebranych o sprawach finansowych Klubu – od 2010 roku corocznie klub

otrzymuje na realizacje zadań 75 lub 80 tys. zł. Pula na coroczne stałe opłaty raczej się nie zmienia

bo koszty corocznie są podobne i tak:

1) koszty uczestnictwa w zawodach (dojazdy, napoje i posiłki) – 15 781,52

2)  koszty  organizacji  zawodów  (zatrudnienie  ratowników  medycznych,  delegacje  sędziowskie)  –

10.809

3) koszty utrzymania obiektu (płyta boiska, środki czystości gospodarz obiektu) – 12.700,89

4) zakup sprzętu sportowego – 6.746,18

5)  koszty  organizacyjno  –  szkoleniowe  (wpisowe  do  OZPN,  ubezpieczenia,  badani,  delegacje)

34.755,70.
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Zaznaczył, że część wydatków zwiększa się wprost proporcjonalnie do ilości zawodników – w roku

2010 było ich około 40, a dzisiaj około 100. Dlatego, kiedy składam propozycje na następny rok to ta

wartość wzrasta,  ale  w umowie i  tak  pula utrzymuje się na tym samym poziomie co powoduje

pewne kłopoty. Klub ma szczęście bo ma dwóch trzech pasjonatów, na których można zawsze liczyć

i kiedy w kasie jest sucho, a brakuje 500-700 zł to zawsze można się do nich zwrócić i nie odmówią.

Jeżeli  chcieliby  Państwo  szczegółowych  informacji  to  zapraszam  do  siebie.  Zwrócił  uwagę  na

badania,  które  są  wymagane,  a  które  mogą  być  przeprowadzone  w  różny  sposób.  Można  je

przeprowadzić u lekarzy zalecanych przez  OZPN i wtedy można otrzymać zaświadczenia w krótkim

terminie i  nawet dużo  taniej, ale my korzystamy z naszych lekarzy, którzy przyjeżdżają do nas i choć

jest to drożej to na pewno bezpieczniej – badania są przeprowadzone rzetelnie(przytoczył przypadek

chłopca, którego lekarz nie dopuścił do treningów i choć z jednej strony było dziecku bardzo przykro

to  z  drugiej  należy  się  cieszyć,  ze  został  prawidłowo  zbadany  i  nie  doszło  do  jakiejś  tragedii).

Zaznaczył, ze badania w I półroczu zostały opłacone ze środków otrzymanych z gminy, natomiast w

związku z  tym,  ze  w II  półroczu już  ich  nie  było  rachunki  opłacili  sponsorzy.   Nadmienił,  ze  na

przestrzeni  okresu,   w którym jest  prezesem,  jako zarząd mieli  okazje  współpracować z  trzema

wójtami, wszystkimi sympatycznymi – miło się pracuje,  ale żaden z wójtów nie zwraca uwagi na

obiekt  na  boisku.  Jako  zarząd  chcieliby  jasny  sygnał  od  władz  gminnych  czy  będzie  on

modernizowany, czy ni. Z zewnątrz nawet są już sygnały, ze mógłby on być w lepszym stanie i jest

wiele  do  zrobienia  w  tym  kierunku.  Stwierdził,  ze  choć  jest  słabym  matematykiem  to  budżet

przeznaczony przez gminę na ich działalność w stosunku do całego budżetu gminy to zaledwie 3,5

promila.  Zaznaczył,  że choć w innych gminach podobnych do naszej  wydaje się jeszcze mniej to

trzeba zauważyć, ze wydatki klubu są ściśle związane z liczba trenujących chłopców. Zauważył, ze

organizacja imprez  sportowych w naszej  gminie jest  na wysokim poziomie co bardzo dużo osób

potwierdza  i  jest  to  dla  gminy  forma  promocji.  Chłopcy,  którzy  biorą  udział  w rozgrywkach  na

zewnątrz tez gmine promują. Jest to promocja gminy za darmo podobnie jak promuje się gminę

w trakcie   Freestyle Night. Stwierdził, że otrzymują listy gratulacyjne od posłów (od lewa do prawa)

co oznacza, że są tez tam zauważeni. Zarząd poszukuje środków od sponsorów i je otrzymuje na

nagrody dla chłopców, którzy do Lubasza przyjeżdżają i to tez jest forma promocji, dlatego liczy, że

jak wróci z propozycją planu wydatków na 2017 rok to zostanie on zaakceptowany.  

Pytań nie było.
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Następnie  informacje  z  działalności  Ludowych  Zespołów  Sportowych  za  2015  rok  przedstawił

koordynator gminny sportu Marian Mirek, który powiedział:

„  Przedstawiam  Państwu  podsumowanie  imprez  objętych  współzawodnictwem  sportowo  –

turystycznym LZS gmin  powiatu czarnkowsko – trzcianeckiego o Puchar Starosty  w 2015 roku

W skład tych konkurencji wchodzą trzy kategorie:

Pierwsza to  Zimowa Spartakiada LZS Mieszkańców Wsi . 

W drugiej kategorii gminy współzawodniczą  aż  w 10 konkurencjach tj. 

1) Powiatowy Turniej Szachowy „O Złotą Wieżę”

2) Powiatowy Turniej Warcabów 64-polowych

3) Mistrzostwa Powiatu Zrzeszenia LZS w tenisie Stołowym

4) Powiatowy Turniej „Piłkarska Kadra Czeka „  Chłopców

5) Powiatowy Turniej „Mała Piłkarska Kadra Czeka „  Dziewcząt i Chłopców,

6) Powiatowy Turniej Piłki Nożnej zespołów 6-osobowych 40+

7) Powiatowe Indywidualne Mistrzostwa LZS w Tenisie Stołowym

8) Indywidualne Mistrzostwa w Tenisie Stołowym dla dziewcząt i chłopców w kategoriach klas I-IV

szkół podstawowych

9) Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej Orlików

10) Powiatowy Turniej Piłki Nożnej Halowej Oldbojów.

Natomiast trzecia obejmuje pięć konkurencji gminnych. 

1) Gminna Zimowa Spartakiada LZS Mieszkańców Wsi.

2) Gminny Turniej Szachowy „O Złotą Wieżę”

3) Gminny Drużynowy Turniej Warcabów 64-polowych

4) Gminne Indywidualne Mistrzostwa Zrzeszenia LZS w Tenisie Stołowym

5) Gminne Indywidualne Mistrzostwa w Tenisie Stołowym dla dziewcząt i chłopców w kategoriach

wiekowych: klasy I-IV szkół podstawowych 

Jak widać jest ich bardzo wiele i trzeba wiele zachodu, ażeby uzyskać w tym pucharze jak najlepsze

miejsce. 

Gmina Lubasz zawsze znajdowała się w czołówce.  Natomiast już od 2012 roku jesteśmy na I miejscu.

Utrzymanie tego miejsca przez cztery  lata z rzędu jest dla nas wielkim sukcesem. Jak już mówiłem

w  poprzednich  latach   jest  to  przede  wszystkim  uparte  dążenie  do  celu  oraz  konsekwencja

w działaniu. Bo nawet jeżeli nie udało się zająć jednego z pierwszych miejsc w danej konkurencji to

19



Gmina  Lubasz  zawsze  uczestniczyła  w  zawodach  i  była  przez  sportowców  reprezentowana

w każdej konkurencji. Obrazuje to załączona do Państwa informacji tabela.   Dla nas liczył się każdy

zdobyty  punkt, który przybliżał nas do upragnionej wygranej. I udało się.

W całym cyklu rozgrywek uzyskaliśmy 985 punktów. Drugie miejsce zajęło Drawsko z 860 punktami,

a trzecie Gmina Czarnków uzyskując 815 punktów.  Kolejne miejsca zajęli:

- Trzcianka – 345 pkt

- Połajewo 355 pkt

- Wieleń 285 pkt.

- Krzyż Wlkp. 90 pkt

- Miasto Czarnków 65 pkt.

Z zajętego I miejsca możemy się cieszyć. Jesteśmy bardzo  dumni, że udało wspiąć się na szczyt  po

raz czwarty.   

Chciałbym  tu  podziękować  wszystkim  tym,  którzy  razem  ze  mną  do  tego  celu  dążyli,  przede

wszystkim  zawodnikom  bo  gdyby  nie  pojechali  to  żadnego  punktu  by  nie  było,   a   Pucharem

cieszyliby się inni. 

 Dziękuję  za  wspaniałą  współpracę  Pani   Dyrektor  Gimnazjum,  wszystkim  Dyrektorom  Szkół

Podstawowych oraz  nauczycielom wychowania fizycznego i  jeszcze raz wszystkim sportowcom –

dziękuję.      

To już koniec współzawodnictwa o Puchar Starosty. Od tego roku gminy współzawodniczą między

sobą,  ale  już  w innej  formule.  Chcemy bowiem dalej  utrzymać  sportową rywalizację  pomiędzy

gminami.”

Nadmienił, że na Konwencie Seniorów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie w dniu 21 marca

wraz z Wójtem Gminy odebrał  Puchar Starosty i jeszcze raz wszystkim podziękował za współpracę. 

Uwag nie zgłoszono. 

PRZERWA  15:-16:05

Po  wznowieniu  obrad  Przewodnicząca  Rady  odedała  głos  Wójtowi  Gminy,  który  przeprosił  za

pominiecie, przy sprawozdaniu  grupy kobiecej OSP Prusinowo -  zajęła ona III miejsce w zawodach

pożarniczych. 

Następnie  Przewodnicząca  Rady  Gminy  poprosiła  Pana  Bartłomieja  Turka  o  przedstawienie

sprawozdania z działalności Uczniowskiego Klubu Sportowego MINI MAX, który powiedział, ze UKS

na  samym początku  od   2012  działał  jako  mała  grupa  –  zaledwie  13  osób  biorących  udział  w

rozgrywkach.   Jednak wraz z upływającym czasem pojawiało się więcej chętnych i młodych ludzi,
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którzy do dzisiaj stanowią siłę klubu. Kulminacja nastąpiła w 2013 roku, kiedy otrzymałem wszelkie

uprawnienia do pracy z dziećmi. Widząc też potrzebę współzawodnictwa wśród dzieci wspólnie z

Panem jJackiem Michalakiem, Panią Magdaleną Bąk, Marcinem Bielejewskim Magdaleną Kamińską

Sokół,  Panem  Marcinem  Kita  i  mną  zebraliśmy  się  w  gimnazjum  i  zrobiliśmy  krok  następny

stworzyliśmy  Uczniowski  Klub  Sportowy  o  nazwie  MINI  MAX  LUBASZ.  Cele  jakie  staraliśmy  się

osiągnąć to:

- poprawa kondycji dzieci i młodzieży

- wyrównanie możliwości rozwoju 

- promocja gminy Lubasz na terenie powiatu i województwa

-- współpraca z mieszkańcami i szkołami na naszym terenie.

Pan Bartłomiej Turek poinformował, że treningi odbywają się 5 razy w tygodniu i tak:

- poniedziałek – Miłkowo Sala SP 16:00-17:00; Krucz  Sala Wiejska 17:30-19:30

- Wtorek – Hala Widowiskowo Sportowa w Lubaszu 17:00 -19:00 1/3 Hali

- Środa - Hala Widowiskowo Sportowa w Lubaszu 15:30 – 17:30 1/3 Hali

- Czwartek - Hala Widowiskowo Sportowa w Lubaszu 16:30-18:30 1/3 hali

- Piątek – GOK

Zaznaczył,  że  do Klubu przyjęto w ostatnim czasie  7  nowych zawodników (razem 20 członków).

Natomiast  na  zajęcia  przychodzi  bardzo dużo  osób,  nie  tylko  dzieci  i  młodzieży,  ale  także osób

dorosłych. Kolejnym krokiem było przyłączenie drużyny do Okręgowego Związku Tenisa Stołowego

rejonu Pilskiego. W pierwszym sezonie 2014 roku uzyskano 5 miejsce, a w tym sezonie jesteśmy na

miejsc u 4, choć tak naprawdę mamy drugie miejsce bo tyle samo punktów ma Czarnków, Biała

i Kuźnica Żelichowska. Następnie przedstawił sukcesy Klubu i tak:

1)    6 miejsce Macieja Buśko na Otwartych Mistrzostwach Złotowa

2)    1 miejsce Macieja Buśko na indywidualnych Mistrzostwach Powiatu w Krzyżu Wielkopolskim Kat.

Kadet 

3)    2 miejsce Barbary Wiśniewskiej Na indywidualnych Mistrzostwach Powiatu w Krzyżu Wielkopolskim

kat. Junior
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4)    3 miejsce Bartłomieja Turka na indywidualnych Mistrzostwach Powiatu w Krzyżu Wielkopolskim kat.

Senior

5)    5 miejsce Bartłomieja Turka na Mistrzostwach Wielkopolski Nauczycieli w Dusznikach Wlkp.

6)    6 miejsce Macieja Buśko na Mistrzostwach Wielkopolski kadetów w Nietążkowie

7)    1 miejsce Macieja Wernickiego na Mistrzostwach Gminy Szkół Podstawowych klas I-IV

8)    2 miejsce Huberta Stachowskiego na Mistrzostwach Gminy Szkół Podstawowych klas I-IV

9)    1 Miejsce Macieja Wernickiego na Mistrzostwach Powiatu Szkół Podstawowych klas I-IV w Białej

10) 2 miejsce Huberta Stachowskiego na Mistrzostwach Powiatu Szkół Podstawowych klas I-IV w Białej

11) 1 miejsce Macieja Buśko na Mistrzostwach Powiatu Kadetów w Białej

12) 1 miejsce Maciej Buśko w turnieju o Puchar Prezesa PSM L-W w Pile

13)  3 miejsce Patryka Kubisia na I Lubasz Open

14)  3 miejsce Patryka Kubisia na II Lubasz Open

15)  3 miejsce Patryka Kubisia na III Lubasz Open

Gminna Spartakiada Zimowa Gminy Lubasz:

1. Kategoria 40 +        Maciej Stachowiak

2.Kategoria18+M 

Patryk Kubiś

Jakub Kubiś

Bartłomiej Turek

3.Kat Kobiet do lat 18

Barbara Wiśniewska

Zosia Sotek 

4. Kat. M do lat 18

Piotrek Filoda

 Jarosław Urbański 
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Sukcesy drużynowe:

1)    Drużynowe II miejsce dla Gminy Lubasz na Mistrzostwach Powiatu w Krzyżu Wielkopolskim

2)    Drużynowe Mistrzostwo Powiatu Szkół Gimnazjalnych Chłopców – Lubasz

3)    Drużynowe Mistrzostwo Powiatu Szkół Gimnazjalnych Dziewcząt – Lubasz

4)    Drużynowe Mistrzostwo Rejonu Szkół Gimnazjalnych Dziewcząt – Wyrzysk

5)    Drużynowe 4 miejsce na Mistrzostwach Rejonu Szkół Gimnazjalnych Chłopców – Wyrzysk

6)    Drużynowe 5 miejsce na Mistrzostwach Wielkopolski Dziewcząt – Luboń

7)    Drużynowe Mistrzostwo Powiatu dla Gminy Lubasz Szkół Podstawowych I-IV - Biała 

8)    Drużynowe Mistrzostwo Powiatu dla Gminy Lubasz Kadetek i Kadetów – Biała

Pan Bartłomiej Turek powiedział, że obecnie na zajęcia przychodzi 46 osób w Lubaszu oraz na zajęcia

w pozostałych wioskach - w sumie 70 osób. Stwierdził,  że jest bardzo duże zainteresowanie. Od

sponsora otrzymali nowe stroje i liczy, ze będzie tylko coraz lepiej. Pokazał zebranym na slajdach

zdjęcia naszych młodych sportowców z medalami. 

Paweł  Strawa –  powiedział,  że  specjalnie  czekał  na zakończenie   sprawozdań wszystkich klubów

sportowych,  aby  podsumować.  Jest  pod  wielkim  wrażeniem  wszystkich  działań  –  jest  to

nieprzecenione co można zrobić w tak małej gminie dla naszych dzieci.   Zainteresować młodych

ludzi czymś innym niż komputer, fajnym i zdrowym to  wielki sukces. Nie ma rzeczy, które robią się

same, za każdym sukcesem stoi człowiek, są ludzie, pasjonaci,  którzy potrafią sprzedać to swoje

zainteresowanie i ta pasję innym. Wiem, że tych pieniędzy jest ciągle mało, ale zapewniam, że jako

radni postaramy się przekazywać ich tyle na ile będzie nas stać. Będziemy przychylnie patrzeć na te

budżety. Mam nadzieje, że takie sprawozdania będą norma na naszych sesjach bo im więcej osób

o tych   sprawach  wie  tym lepiej.  Jeszcze  raz  serdecznie  gratuluję  sprawozdawcom tak  dużych

osiągnięć i sukcesów. 

Gratulacje przekazała także Przewodnicząca Rady Gminy, podziękowała wszystkim za to, że im się

chce działać na rzecz młodych ludzi i z nimi pracować  po czym poprosiła dyrektor GOK o informację

z przebiegu Triathlonu 
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Zabierając głos Pani Justyna Przyłucka gania powiedziała„W dniu 15.05.2016 r. na terenie ośrodka

wypoczynkowego,  przy ul. Kościelnej 4 w Lubaszu, byliśmy świadkami zmagań "ludzi z żelaza", które

udało się po kilkunastoletniej przerwie reaktywować. Na listach zapisanych zawodników pojawiło się

529 nazwisk a ponad 450-ciu zawodników, na dwóch dystansach,  postanowiło stanąć na starcie.

Triathlon to bardzo złożona   i  niezmiernie widowiskowa dyscyplina.  Tyle  samo atrakcji  i  wrażeń,

kibicom ale i zawodnikom dostarcza pokonywanie kolejnych zadań, jak również walka z czasem w

"strefie  zmian",  w której  liczy  się  każda sekunda.  Ważnym czynnikiem sportowych zmagań,  jest

również aura, która akurat w dniu lubaskich zawodów, dawała się mocno we znaki.  Konkurencje

pomimo zmiennej pogody, udało się bez problemów przeprowadzić. 

Pierwszy  ze  startów,  rozpoczął  się  o  godzinie  dziesiątej.  Na dystansie  1/8 Ironman,  stanęło 181

zawodników i zawodniczek. Każdy uczestnik miał do pokonania blisko 500 metrów w wodzie, 22,5

kilometra  na  rowerze  i  jedną  pętle  biegową,  wokół  Jeziora  Dużego  –  5  kilometrów.  Pierwszy

zawodnik  na mecie Jakub Kubiński  z  Osielska,  zameldował się  z  czasem 1 godzina 6 minut i  52

sekundy. Kolejny uczestnik Marcin Tomczak z Poznania do zwycięzcy stracił prawie minutę, a trzeci

na mecie ze stratą ponad stu sekund był Marek Barczewski z Torunia. Co ciekawe pierwsza spośród

wszystkich w pływaniu, okazała się tryumfatorka wśród kobiet Natalia Krawczyk, która całe zawody

ukończyła z czasem 1 godzina, 9 minut i 35 sekund. Kolejne miejsca na podium zajęły, Agata Sobielga

z Poznania i  Justyna Lesiecka ze Szczecina. Poranna rywalizacja, okazała się przedsmakiem startu

głównego triathlonu w Lubaszu.  O  godzinie  czternastej,  na  linii  startu  stanęło  274  uczestników,

którzy mieli  do pokonania 1 kilometr pływania, 44 kilometry na rowerze i  ponad 10 kilometrów

biegu. To co dodatkowo przyciągało lubaską publiczność, to fakt, że na liście startowej znajdowali się

mieszkańcy  i  osoby  pochodzące  z  Lubasza  i  Gminy.  Najlepszym przedstawicielem miejscowości,

okazał się Adam Błędzki, na drugim miejscu uplasował się Marek Koplin, a po pływaniu rywalizacje

musiał  przerwać  Waldemar  Sówka  ze  Stajkowa.  Najlepsi  zawodnicy,  do  pokonania  wszystkich

konkurencji  potrzebowali  około  2  godzin.  Maciej  Grembski  z  Głogowa  ukończył  triathlon  na

dystansie 1/4 Ironman poniżej 120 minut. Drugi na mecie zameldował się, Norbert Giecewicz ze

Szczecina,  a  trzeci  Robert  Czysz  z  Poznania.  Wśród  kobiet  zwyciężyła  Anna  Wiese  ze  stolicy

Wielkopolski,  przed Natalą Stanisławiak  z  Szamotuł  i  Martą Bukwińską z  Kościana.  Organizatorzy

poza kategorią Open, nagrodzili również najlepsze osoby w poszczególnych przedziałach wiekowych i

z podziałem na płeć. Pan Janusz Cnota z Gdyni, rocznik 1955 i pani Dorota Gudaniec z Kołobrzegu, w

kategorii  K50+,  byli  najstarszymi  uczestnikami  lubaskiego  triathlonu.  Każdy  zawodnik  otrzymał
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pamiątkowy medal. Dzięki obecności na liście startowej triathlonistów z Czech, Włoch, a nawet ze

Stanów  Zjednoczonych,  lubaskie  zawody  miały  rangę  międzynarodową.  Największe  w  historii,

patrząc  na  ilość  startujących,  sportowe  przedsięwzięcie,  okazało  się  nie  lada  wyzwaniem  dla

organizatorów,  trenera triathlonu Huberta  Króla,  Samorządu Gminy Lubasz  i  Gminnego Ośrodka

Kultury  w  Lubaszu.  O  bezpieczeństwo  dbali  ratownicy  medyczni  i  ratownicy  WOPR,  na  drodze

policjanci  z  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Czarnkowie,  strażacy  z  jednostek  Gminnych  OSP.

Logistycznie biuro zawodów oraz punkty dożywiania zabezpieczyli nauczyciele i uczniowie Edukacji

Lubasz  oraz  harcerki  z  miejscowych  szkół.  Duże  słowa  podziękowania  należą,  się  również

sponsorom, głównemu – firmie Plastmet oraz Nadleśnictwu Krucz, Browarowi Fortuna, Zajazdowi

Meteor,  firmie  Budconsult  Błażej  Mróz,  Compex,  Triathlonista,  Royal  Bay,  Ettix  Sports  Nutrition,

Gminnemu  Zakładowi  Komunalnemu  w  Lubaszu,  firmie  gastronomicznej  Michał  Wawrzyniak  ze

Złotowa.  Lubaskie  zawody  zakończyły  się  uhonorowaniem  najlepszych  zawodników,  wręczeniem

pucharów,  nagród.  Obecni  na  tej  części  Wicestarosta  Jacek  Klimaszewski,  zastępca  Burmistrza

Czarnkowa  Grzegorz  Kaźmierczak  oraz  Wójt  Gminy  Lubasz  Marcin  Filoda,  gratulując  i  dziękując

zawodnikom,  wszystkim  zaangażowanym  w  ten  projekt,  podkreślali  ogrom  pracy,  której  piękne

efekty widać było przez cały dzień. Impreza przebiegła zgodnie z programem minutowym. W trakcie

nie wystąpiły, żadne nieprzewidziane zdarzenia ani zagrożenia. Czy warto?  Tak naprawdę, nasuwa

się  pytanie  czy  stać  nas  na  to?  Jeżeli  włodarze  Gminy  uznają,  że  kwota  15tyś  zł,  bo  taka

prawdopodobnie zostanie przeznaczona w przyszłym roku na organizację triathlonu o podobnym lub

wyższym  poziomie,  jest  adekwatna  to  zawody  się  odbędą.  Załączniki  przybliżą  Państwu

zainteresowanie i opinie osób, które wzięły w jakikolwiek sposób udział w wydarzeniu (nawet jeśli

tylko  wirtualnie).  Z  całym  szacunkiem,  pozostawiam  Państwu  ocenę  „Triathlon  Lubasz”  oraz

uzasadnienie tego czy warto je kontynuować. W imieniu Gminnego Ośrodka Kultury mogę jedynie

zapewnić Państwa o tym, że Gminny Ośrodek Kultury z przyjemnością będzie współorganizował to

przedsięwzięcie."

Paweł Strawa – tak tylko podsumowując. Na samym końcu było pytanie czy warto? Oczywiście, że

tak. Jest to wspaniała sprawa i wspomnę tutaj co mówił Pan Marcin Szwed  - pewnych rzeczy nie da

się wycenić. Rzeczy, które dzieją się w Lubaszu takie jak Triathlon, jak promocja gminy poprzez sport,

przez kluby sportowe nie można przeliczyć na złotówki. Promocji naszej gminy jest ciągle mało, a

taka  impreza,  o  takiej  randze  (odebrana  wspaniale  przez  uczestników)  to  wspaniała  sprawa  i

promocja. Oby tak dalej, podpisuję się pod impreza obiema rękami i gratuluję.  
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Przedstawienie uchwał  w sprawie: 

Ad.  4  .1.  zmiany  uchwały  Rady  Gminy  Lubasz  nr  XVIII/142/16  z  dnia  10  marca  2016r.w  sprawie

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w

Gminie Lubasz na 2016 rok

Projekt uchwały omówiła Danuta Wiza. Stosownie do przepisów ustawy o ochronie zwierząt Rada

Gminy  Lubasz  uchwaliła  Program  Opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania

bezdomności  zwierząt  w  Gminie  Lubasz  na  rok  2016,  który  został  opublikowany  w  Dzienniku

Urzędowym  Województwa  Wielkopolskiego  poz.  2147  z  dnia  17  marca  2016  roku.  W  dniu

01  czerwca  2016  roku  do  Urzędu  Gminy  w  Lubaszu  wpłynął  wniosek  Prokuratury  Rejonowej

w  Trzciance  z  dnia  25  maja  2016  roku  o  zmianę  w/w  uchwały  poprzez  wskazanie  sposobu

wydatkowania  środków  przeznaczonych  na  realizację  programu.  Zdaniem  Prokuratury  uchwała

narusza przepisy art. ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt bowiem nie zawiera

koniecznego  elementu  wskazania  konkretnych  kwot  przeznaczonych  z  ogólnej  sumy  środków

finansowych na realizację poszczególnych zadań związanych z realizacją programu (np. środków na

dokarmianie kotów wolno żyjących itd.) dlatego w projekcie proponuje się dokonanie zmiany w pkt

4,  który  otrzymuje  brzmienie   „Program finansowany  będzie  z  budżetu  Gminy  Lubasz.  Na  jego

realizację w 2016r.

Gmina Lubasz przewiduje  przeznaczyć środki finansowe w wysokości : 113.000,00 zł

Sposób wydatkowania w/w kwoty jest następujący :

 a/ na realizację umowy ze schroniskiem zapewniającej odławianie bezdomnych zwierząt i miejsce 

 w schronisku bezdomnym zwierzętom, obligatoryjną kastrację i sterylizację zwierząt  w schronisku,

usypianie  ślepych  miotów  i  całodobowa  opiekę  weterynaryjną  (w  tym  w   przypadku  zdarzeń

drogowych): 111.000,00 zł brutto 

b/  na  pokrycie  kosztów  zapewnienia  miejsca  dla  zwierząt  gospodarskich  we  wskazanym

gospodarstwie rolnym: 1.000,00 zł brutto.

c/na opiekę nad wolno żyjącymi kotami i innymi zwierzętami w tym ich dokarmianie:1.000 zł brutto”

Uwag radni nie wniesli, a Danuta Wiza projekt uchwały odczytała.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI /168/16 stanowi załącznik do protokołu.
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Ad.4.2 zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2016r.

Projekt  uchwały  omówiła  Arleta  Przybył.  Powiedziała,  że  w  planie  wydatków  dokonano

następujących zmian:

1.Zmniejszono o 1.500,00 zł kwotę przeznaczoną na finansowanie i prowadzenie zajęć  w świetlicach

opiekuńczo-wychowawczych, socjoterapeutycznych dla dzieci z rodzin z problemem alkoholowym,

2.Zmniejszono o 1.000,00 zł kwotę przeznaczoną na finansowanie Gminnej Komisji Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych, 

3. Zwiększono o 1.500,00 zł kwotę  przeznaczoną na finansowanie działalności klubu AA,

4.  Zwiększono o 1.000,00 zł  kwotę  przeznaczoną  na sfinansowanie  kosztów powołania  biegłego

lekarza  psychiatry  i  biegłego  psychologa,  orzekających  w przedmiocie  uzależnienia  od  alkoholu.

Następnie projekt uchwały odczytała. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/169/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.3. nabycia działki nr 237/1 położonej w obrębie wsi Nowina

Projekt  uchwały  przedstawił  Adam  Ratajczak.  Działka  nr  237/1  położona  w  Nowinie  stanowi

własność prywatną. Nabycie działki ma na celu wykonanie parkingu w celu urządzenia placu zabaw

przy świetlicy wiejskiej.  Nabycie działki   jest  uzasadnione ze  względu na potrzebę realizacji  celu

publicznego. Pan Adam działkę wskazał na mapie i odczytał projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/170/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.4. nabycia działki nr 131/2 położonej w obrębie wsi Antoniewo

Projekt  uchwały  przedstawił  Adam  Ratajczak.  Działka  nr  131/2  będąca  przedmiotem  uchwały

położona jest  w Antoniewie.  Zajęta  jest  ona pod drogę  Antoniewo  –  Krucz  i  stanowi  własność

prywatną. Droga gminna Antoniewo – Krucz planowana jest do modernizacji poprzez utwardzenie

na całej  długości,  a  grunty  zajęte  pod drogę gminną  winny znajdować się  w posiadaniu Gminy

Lubasz. Nabycie działki poprzez wykup umożliwi realizacje  zadań publicznych, których celem jest
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poprawa warunków życia mieszkańców gminy. Pan Adam działkę wskazał na mapie i treść projektu

uchwały odczytał.

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/171/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.5. nabycia działki nr 85/3 położonej w obrębie wsi  Kamionka 

Projekt  uchwały  przedstawił  Adam  Ratajczak.  Nabycia  działki  w  Kamionce  dokonuje  się  w  celu

uregulowania spraw komunikacyjnych powstałych po wybudowaniu drogi powiatowej Kamionka –

Sokołowo. W związku z budową w/w drogi zaprojektowano oraz wykonano zjazd z drogi powiatowej

na drogę dojazdową do pól stanowiącą własność Gminy Lubasz (działka nr 77/8) wraz z przepustem

na  cieku  melioracyjnym  (działka  nr  291)  biegnącym  wzdłuż  drogi  powiatowej.  Ze  względów

technicznych zjazd z drogi powiatowej wraz z przepustem zaprojektowano i wykonano z pewnym

przesunięciem w stosunku do drogi  gminnej.  W zaistniałej  sytuacji  droga dojazdowa do pól  nie

posiada  bezpośredniego  dostępu  do  drogi  powiatowej.  Dostęp  do  drogi  odbywa  się  za

pośrednictwem działki  stanowiącej własność osoby fizycznej.  W celu doprowadzenia do ciągłości

komunikacyjnej  pomiędzy  drogą  powiatową,  a  drogą  gminną  konieczne  jest  dokonanie  nabycia

przedmiotowej działki przez Gminę Lubasz. Pan Adam działkę wskazał na mapie i projekt uchwały

odczytał. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/172/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.6. przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego ul. Biwakowa

Projekt  uchwały  przedstawił  Adam  Ratajczak.  Plan  ma  na  celu  dokonanie  zmian  w  ustaleniach

obowiązującego  planu  w  zakresie  zwiększenia  powierzchni  zabudowy  budynków  rekreacyjnych.

Aktualnie  powierzchnia  zabudowy  na  działkach  objętych  niniejszą  uchwałą  wynosi  50  m2.

Uchwalenie nowego planu na tym obszarze ma na celu dostosowanie powierzchni zabudowy kilku

działek rekreacyjnych do powierzchni zabudowy obowiązującej na większości działek rekreacyjnych

położonych nad Jeziorem Dużym w Lubaszu.  Przed podjęciem uchwały stwierdzono, że spełnione

zostały warunki określone w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym tj. między

innymi  wykonano  analizy  dotyczące  zasadności  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  planu
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i zgodności ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, przygotowano

materiały geodezyjne oraz ustalono niezbędny zakres prac planistycznych. Pan Adam po wskazaniu

na mapie terenu objętego planem  odczytał projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie 

Za –  12      Przeciw – 0         Wstrzymujących się – 2                                 (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/173/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.7. przyjęcia darowizny działki 161/2 położonej w obrębie wsi Antoniewo

Projekt  uchwały  przedstawił  Adam  Ratajczak.  Działka  nr  161/2  będąca  przedmiotem  uchwały

położona jest  w Antoniewie.  Zajęta  jest  ona pod drogę  Antoniewo  –  Krucz  i  stanowi  własność

prywatną. Droga gminna Antoniewo – Krucz planowana jest do modernizacji poprzez utwardzenie

na całej  długości,  a  grunty  zajęte  pod drogę gminną  winny znajdować się  w posiadaniu Gminy

Lubasz. Nabycie działki poprzez przyjęcie darowizny umożliwi realizacje zadań publicznych, których

celem  jest  poprawa  warunków  życia  mieszkańców  gminy.  Pan  Adam  wskazał  działkę  na  mapie

i projekt uchwały odczytał. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/174/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.8.  zaliczenia drogi do kategorii dróg Gminnych 

Projekt uchwały omówiła Z-ca Wójta Grażyna Graj.  Odcinek drogi obecnie oznaczony w ewidencji

gruntów jako działka numer ewidencyjny 358 obręb nr 0007 Krucz stanowi własność Gminy Lubasz.

Omawiany teren stanowi drogę, która jest łącznikiem pomiędzy drogą powiatową  nr 1337P Miały-

Hamrzysko-  Krucz  oraz  drogą  wojewódzką  nr  140  Ciszkowo-  Wronki.  Przedmiotowy  odcinek

zlokalizowany jest na terenie Gminy Lubasz ( długość 0,380 km)  i łączy się z odcinkiem położonym

na terenie Gminy Wieleń  o  długości 1,460 km tworzącym drogę lokalną.  Na podstawie ustawy

o drogach publicznych do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym nie zaliczone do

innych  kategorii,  stanowiące  uzupełniającą  sieć  dróg  służących  miejscowym  potrzebom,

z  wyłączeniem dróg wewnętrznych.  Droga  w miejscowości  Krucz  spełnia wymogi  drogi  gminnej.

Wójt  Gminy  Lubasz  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu  Czarnkowsko  –  Trzcianeckiego  z  wnioskiem
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o wyrażenie opinii w sprawie zaliczenia ww. drogi do zaliczenia do kategorii dróg gminnych. Zarząd

Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego zaopiniował pozytywnie zaliczenie przedmiotowej drogi do

kategorii  dróg gminnych.  Nadanie  przedmiotowej kategorii  drogi,  jako drogi  gminnej  pozwoli  na

efektywne  planowanie  jej  remontu,  modernizacji  czy  przebudowy  wraz  z  zapewnieniem

całorocznego utrzymania.  Kolejnym argumentem przemawiającym za podjęciem uchwały jest fakt,

że jedyną możliwością pozyskania środków zewnętrznych na jej przebudowę jest nadanie jej statutu

drogi  gminnej  publicznej.  W związku z  powyższym założeniem Gmina  Wieleń przystąpiła  już  do

opracowania pełnej dokumentacji  projektowej mającej na celu jej przebudowę na całym odcinku

drogi Hamrzysko – Krucz, czyli odcinku leżącym na obszarze gminy Wieleń, jak i  gminy Lubasz. Z-ca

Wójta projekt uchwały odczytała. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 14 radnych) 

Uchwała nr XXI/175/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.9. przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 

Plan inwestycyjny omówił Wójt Gminy. Zadania w nim ujęte przedstawia poniższa tabela 

Drogi wojewódzkie – 25,2 mln zł.

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Modernizacja drogi wojewódzkiej 

182 od Dębego do Klempicza 

WRPO 25.2 mln 2017-2022

Droga powiatowa – 3,3 ml zł.

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Droga powiatowa 

1346 Kamionka – Sokołowo 

Narodowy Program 

Przebudowy Dróg 

Lokalnych

Program Rozwoju 

3,3 mln 2016-2018 
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Obszarów Wiejskich

Drogi gminne publiczne – 16,8 mln zł.

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Droga gminna publiczna 183272P 

Antoniewo – Krucz 

Program Rozwoju 

Obszarów Wiejskich

 4.229.964,34 2015 - 2017

2. Droga gminna Stajkowo- Miłkowo Narodowy Program 

Przebudowy Dróg 

Lokalnych

4,0 mln 2017-2019

4. Droga gminna publiczna 183284P 

Kruteczek – Nowina  

Narodowy Program 

Przebudowy Dróg 

Lokalnych

6,0 mln 2020-2022

5. Droga gminna publiczna Lubasz- 

Antoniewo

Narodowy program 

Przebudowy Dróg 

Lokalnych

2,5 mln 2022-2025

Drogi wewnętrzne – 11,44 mln zł.

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Drogi wewnętrzne Osiedle Górczyn 

-ul. Polna, Łąkowa, Wodna, Rolna, 

Ogrodowa,  Działkowa

3,0 mln 2018-2025

2. Drogi wewnętrzne Osiedle Gorajskie 

ul. Brzozowa, Jesionowa, 

Wierzbowa, Grabowa, Akacjowa, 

2,5 mln 2020-2025

5. Drogi wewnętrzne w m. Dębe            

ul. Stawowa, Widokowa, Zaciszna 

4,0  mln 2020-2025
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Zawilcowa,  Świerkowa, Działkowa, 
Dębowa,  Jeziorna,

6. Droga wewnętrzna – ul. Promienna 
w Lubaszu ( konieczność budowy 
odwodnienia)

0,64 mln zł 2019-2021

7. Droga wewnętrzna – Goraj 
Wybudowania do drogi 
wojewódzkiej

1,3 mln zł 2023-2025

    Chodniki przy drodze wojewódzkiej – 0,7 mln zł 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Remont chodnika w Lubasz ul. B. 
Chrobrego i Szamotulska 

0,7 mln 2016-2018

Chodniki przy drogach powiatowych – 1,67 mln zł 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Budowa chodnika Lubasz – Stajkowo 0,25 mln zł 2018-2020

2. Budowa chodnika w Kruczu 0,16 mln 2018-2020

3. Budowa chodnika w Sławnie 0,18 ml 2018-2020

4. Budowa chodnika w Prusinowie 0,23 mln 2018-2020

5. Budowa chodnika w Jędrzejewie 0,25  mln zł 2018-2020
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6. Budowa chodnika w m. Dębe 0,6 mln zł 2018-2020

Remont chodników – 1,18 mln 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Remont chodnika ul. Wiejska , 

Parkowa, Kolejowa 

0,3 mln zł 2017-2018

2. Remont chodnika ul. Podgórna 0,07 mln zł 2017-2018

3. Remont chodnika ul. Winiary 

Wiśniowa 

0,2 mln zł 2018-2019

4. Remont chodnika ul. Szkolna , 

Słoneczna, Pogodna 

0,44 mln zł 2019-2020

5. Remont chodnika  ul. Desantu 

Spadochronowego, 

0,07 mln zł 2018

6. Remont chodnika  ul. Kościelna 0,1 mln 2017-2018

Budowa nowych chodników -0,65 mln 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Remont i rozbudowa chodnika           

ul. Starowiejska i Leśna w Dębem

0,45 mln 2020-2021
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2. Budowa chodnika w ul. Powstańców

Wlkp i Płk Orłowskiego 

0,2  mln 2020-2021

Parkingi w Lubaszu – 5,45 mln zł 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Parking przy Urzędzie Gminy 0,3  mln zł 2017

2. Parking oraz droga za budynkiem 

Banku Spółdzielczego 

0,6 mln 2016-2017

3. Parking ul. Podgórna przy Szkole 

Podstawowej i naprzeciw gimnazjum

0,45 mln zł 2018-2019

4. Parking ul. Szkolna za boiskiem 

wielofunkcyjnym 

0,28 mln zł 2019

5. Budowa parkingu tzw. pole 

marchewkowe  

2,0  mln zł 2018-2019

6. Parking ul. Wiejska  0,25 mln 2017-2018

7. Parking przy ul. Szkolnej naprzeciw 

Szkoły Podstawowej

0,37 mln 2020-2022

8. Parking ul. Kościelna oraz tzw. 

Cmentarna wraz z odwodnieniem

1,2 mln 2018-2019

Odwodnienia placów, ulic, separatory – 1,109 mln zł 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem placów i parkingów 

w centrum Lubasza ( zlewnia nr 9 )

0,103 mln zł 2016 
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2. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem ulic zlewnia nr 5 przy

ul. Stajkowska

0,14 mln zł 2017 

3. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem ulic i parkingów w 

Lubasza ( zlewnia nr 8 przy ul. 

Chrobrego 11)

0,12 mln zł 2018 

4. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem ulic w Lubaszu ul. 

Wojska Polskiego ( zlewnia nr 1 )

0,11 mln zł 2019 

5 Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem ulic w Lubaszu 

( zlewnia nr 2 na ul. Sportowej 

0,13 mln zł 2020 

6. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem placów i ulic               

( zlewnia nr 3 przy ul. Winiary )

0,12 mln zł 2021

7. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem ulic w Lubaszu            

( zlewnia nr 6 przy ul. Szamotulskiej )

0,12 mln zł 2022 

8. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem ulic i parkingów w 

Lubaszu zlewnia nr 4 przy ul. 

Storczykowej ) 

0,1 mln zł 2023 

9. Budowa seperatora wraz z 

odwodnieniem placów i parkingów 

w Lubaszu (zlewnia nr 7 przy ul. 

Kościelnej) 

0,12 mln zł 2024 

Modernizacja przystanku autobusowego w Lubaszu oraz w innych miejscowościach - 0,81 mln zł 

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Przebudowa przystanku 

autobusowego w Lubaszu 

0,01 mln zł 2017 
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2. Zakup wiaty przystankowej wraz z 

utwardzeniem placu w m. Sławno, 

Prusinowo, Dębe, Goraj, Jędrzejewo,

Antoniewo, Stajkowo, Sokołowo 

Lubasz, Nowina

0,8 mln zł 2017-2022

Ścieżki pieszo-rowerowe - 1,4 mln zł

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Dębe- Sławienko-Lubasz- Goraj -6km WRPO – 

alternatywne 

drogi transportu

1,4 mln 2017-2019

     Kanalizacja i wodociągi 

Kanalizacja – 29,0 mln zł
Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Budowa oczyszczalni ścieków w 

Stajkowie.

WRPO 7,0 mln zł 2016 - 2018

2. Budowa kanalizacji sanitarnej w 

Stajkowie.

Program Rozwoju 

Obszarów 

Wiejskich

5,0 mln zł 2018 - 2020

3. Budowa kanalizacji sanitarnej z 

połączeniem miejscowości Dębe do 

Lubasza.

WRPO 12 mln zł 2017 - 2022

4. Budowa kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Krucz.

1 mln zł 2018 - 2025

5. Budowa kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Miłkowo i Bończa.

1 mln zł 2020 - 2025

6. Wykonanie sieci przesyłowej 

kanalizacji sanitarnej z miejscowości 

Prusinowo do Sławna.

1 mln zł 2018 - 2022

     Wodociągi – 3,7 mln zł. 

Lp. Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Modernizacja SUW Lubasz. 1,5 mln zł 2016 - 2017

2. Wykonanie sieci wodociągowej z 

miejscowości Sławno do miejscowości 

Dębe.

0,4 mln zł 2016

3.

Przyłączenie miejscowości Prusinowo do

sieci wodociągowej w miejscowości 

Sławienko i Santolina

0,3 mln zł 2016

4. Wykonanie sieci wodociągowej z 

miejscowości Nowina do miejscowości 

0,5 mln zł 2018 - 2023
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Kruteczek.

5. Wykonanie sieci wodociągowej z 

miejscowości Kruteczek do miejscowości

Krucz.

0,2 mln zł 2020 - 2025

6. Wykonanie sieci wodociągowej z 

miejscowości Krucz do miejscowości 

Antoniewo.

0,8 mln zł 2022  - 2025

Inwestycje, gazyfikacja, budownictwo, oświetlenie

Oświetlenie  1.371.463,13 zł

Lp

Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1 Miłkowo F.S. 16.391,00zł 2016-2017

2. Lubasz  ul. Promienna 25.000,00zł 2016-2017

3. Dębe  3 obwody 379533,70zł 2016-2018

4. Lubasz ul. Działkowa  65000,00zł 2017-2018

5. Lubasz ul. Ustronna 75.000,00 zł 2021

6. Ośrodek wypoczynkowy 204.099,08zł 2020-2021

7 ul. Lawendowa 10000,00 zł 2022

8. ul. Pod Lipami 40000,00 zł 2021

9. Lubasz – oświetlenie przez park 37.939,35 zł 2019

10. Antoniewo  (na  skrzyżowaniu  i  przy

przystankach autobusowych)

10.000,00zł 2016

11. Miłkowo przy wjeździe od strony Lubasza

( przy drodze wojewódzkiej)

15.000,00zł 2019

12. Krucz - Bażanciarnia 30.000,00 ZŁ 2017

13. Krucz skrzyżowanie do P. Janickiej 25.000,00 zł 2017

14. Kruteczek – posesje 32, 30j,30a,19s,19r 50.000,00 zł 2019-2020

15. Nowina do P. Wrońskiego 95.000,00 zł 2019-2020

16. Nowina w kierunku P. Wilka 30.000,00zł 2019-2020

17. Stajkowo przy drodze do Nowiny ( Zdun) 25.000,00 zł 2018
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18. Lubasz – ul. Storczykowa i Jaśminowa 25.000,00zł 2019

19. Lubasz ul.Polna i ul. Ogrodowa 40.000,00zł 2016-2017

20. Miłkowo do terenu rekreacyjnego 27.000,00zł 2018-2019

21. Krucz – Oś. Bartek 25.000,00zł 2017

22. Nowina – przy posesji P. M. Sotka oraz P.

M. Dłużak

25.000,00zł 2016

23. Stajkowo- przy parku 40.000,00 zł 2018-2019

24. Sokołowo przy poseji P. Grodzkiej 15.000,00zł 2016

25. Kruteczek posesje nr 25 i 23 20.000,00zł 2016

26. Kruteczek posesje Nr 7b 10.000,00zł 2016

27 Nowina do posesji P. J.Wichra 15.000,-zł 2019-2020

28. Kamionka – posesja Nr 18 2.000,00zł 2016

29. Kamionka posesja Nr 34 i Nr 36 15.000,00 zł 2016

30. Klempicz przy przystanku autobusowym 2.500,00 zł 2016

31. Klempicz przy posesji P. Skórcz 3.000,00 zł 2017

32. Sławno przy bloku 3.500,00 zł 2017

33. Sławno przy garażach 3.500,00 zł 2017

Gazyfikacja gminy – 2.700.000,00zł

Lp Nazwa zadania Program UE Lata realizacji

1 Budowa sieci gazowej 2015-2018

Budynki użyteczności publicznej razem około 1,35 mln zł.

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1 Ośrodek Zdrowia termomodernizacja,

podjazdy

0,4mln zł 2020-2022

2 Remont budynku Urzędu Gminy 0,5 mln zł 2016-2019
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3 Budynek socjalny w Kamionce-nowy Program
wspierania
Budownictwa
Mieszkaniowego

0,4mln zł 2018-2020

6 Remonty budynków gospodarczych 0,1 mln zł 2016 - 2018

Obiekty sportowe  - 2,98 mln zł

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1 Boisko Radwan w Lubaszu Fundusz Rozwoju 
Kultury Fizycznej

1,7mln zł 2016-2019

2 Boisko treningowe Radwan 0,5mln zł 2017-2020

3. Miasteczko  ruchu  drogowego  przy
Szkole Podstawowej Lubasz

Program Rozwoju 
Obszarów 
Wiejskich

0,28 mln zł 2017-2020

4 Boiska  przy  Szkole  Podstawowej
Jędrzejewo  i Miłkowo

Program Rozwoju 
Obszarów 
Wiejskich

0,5mln zł 2017- 2020

Oświata – 1,972  zł

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1 Remont budynku przedszkola                
w Kamionce

0,07 mln zł 2016

2. Remont budynku przedszkola                
w Stajkowie

0,045 mln zł 2017-2018

3 Remont budynku przedszkola                
w Miłkowie

0,055 mln zł zł 2017-2018

4 PSP Miłkowo stary budynek szkoły 
korytarz szkoły

0,016 mln  zł 2017

5 PSP Lubasz-remont pomieszczeń 
przyległych do Sali sportowej

0,03 mln zł 20116-2017

6 Wykonanie zajezdni do autobusów - 
Lubasz

0,1 mln zł 2019-2020

7 PSP Lubasz wymiana kotłowni wraz      
z instalacją CO

WFOŚ – Program 
KAWKA

 0,2 mln zł 2017

8 Przedszkole Lubasz – remont kotłowni 
z wyminą kotła CO

0,015 mln zł 2017

9 Gimnazjum Lubasz – kotłownia zmiana
palników kotła CO

WFOŚ – Program 
KAWKA

0,04 mln zł zł 2017

10. Droga dojazdowa do garaży szkolnych 0,1 mln zł 2019-2020
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11 Rozbudowa przedszkola w Lubaszu 

przy ul. Podgórnej

WRPO 1.301.160,98 zł 2016-2017

12. Modernizacja, adaptacja oraz 

wyposażenie budynków szkolnych        

w Gminie Lubasz. 

WRPO 1.217.253 zł 2017

Kultura, wypoczynek rekreacja – 12.090.000,00zł   

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1 Rozbudowa domu kultury z biblioteką 

i strażnicą osp

WRPO/ 

Narodowy 

Program Rozwoju 

Czytelnictwa

4,0mln zł 2016-2018

2 Budowa promenady WRPO 1,0mln zł 2019-2020

3 Modernizacja amfiteatru WRPO 1,0mln zł 2020-2022

4 Rozbudowa stołówki 2,7mln zł 2018-2025

5 Rozbudowa bazy wypoczynkowej 0,85mln zł 2016- 2025

6 Budowa pomostu WRPO 1,0mln zł 2019-2022

7 Budowa miejsca do wodowania 0,1mln zł 2017-2020

8 Budynek dla wędkarzy 0,1mln zł 2017-2018

9 Sanitariaty 0,5mln zł 2020-2023

10 Magazyn z wc 0,1mln zł 2020-2023

11 Kuchnia letnia 0,2 mln zł 2020-2023

12 Ogrodzenie 0,04mln zł 2016-2017

13 Uliczki chodniki, oświetlenie 0,3mln zł 2018-2021

16 Wigwam PROW 0,1mln zł 2017-2019

17 Minigolf PROW 0,1mln zł 2017-2019

Melioracje – 4.133.575,00zł      
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Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1 Kanał Lubaski – konserwacja                  

i utrzymanie

37.060 zł 2016- 2025

2 Kanał Wilczak – konserwacja                  

i utrzymanie

166.515zł 2016 - 2025

3 Rewitalizacja rzeki Gulczanka na 

odcinku Nowina- Krucz

PROW 2,4 mln zł 2016-2020

4 Rewitalizacja rowu doprowadzającego 

wodę do J. Kruteckiego

PROW 0,03 mln zł 2018-2020

5 Wykonanie operatów wyznaczających 

obszar konkurencyjny określający 

zasięg oddziaływania urządzeń 

wodnych

1,5 mln 2020-2025

Straż pożarna – 1.327.000,00 zł      

Lp Nazwa zadania Program UE Wartość zadania Lata realizacji

1. Samochód pożarniczo-gaśniczy lekki Komenda Główna

Straży Pożarnych

0,3 mln zł zł. 2017-2018

2. Samochód pożarniczo-gaśniczy ciężki Komenda Główna

Straży Pożarnych

0,8 mln zł 2017-2018

3. Agregat prądotwórczy 0,02 mln zł 2017

4. Łódź Jacek 2 0,007 mln zł 2017

5. Inne wyposażenie pożarnicze 0,2 mln zł zł 2016-2020

Projekt uchwały odczytała Przewodnicząca Rady Gminy.

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 13 radnych ) 

Uchwała nr XXI/176/16 stanowi załącznik do protokołu.

PRZERWA

Ad. 4.10.przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i

Gospodarki Wodnej w Poznaniu 
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Projekt  uchwały  omówiła   Z-ca  Skarbnika  Gminy  –  Renata  Fąferek.  W  2008r.  Gmina  Lubasz

zaciągnęła  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu

pożyczkę na realizację inwestycji „Budowę sieci kanalizacji sanitarnej we wsi Jędrzejewo i Sławno w

Gminie  Lubasz”  w  wysokości  1.355.000  zł.  Zgodnie  z  zawartą  umową  z  dnia  18.07.2008r.  z

WFOŚiGW  pożyczka  ta  może  być  umorzona  do  20%,  po  dotrzymaniu  przez  gminę  wszystkich

warunków  umowy.  W  bieżącym  roku,  po  spłacie  wymaganych  rat,  wystąpiono  z  wnioskiem  o

umorzenie. Decyzją Zarządu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w

Poznaniu umorzono Gminie Lubasz z dniem 19.05.2016r. kwotę 229.032,63 zł tj. 16,90% zaciągniętej

pożyczki.  Powyższa  kwota  powinna  być  wykorzystana  na  inwestycyjne  przedsięwzięcia

proekologiczne  –  proponuje  sie  na   na  budowę  separatorów  wraz  z  odwodnieniem  placów  i

parkingów oraz na przebudowę oczyszczalni ścieków oraz budowę sieci kanalizacyjnej  w Stajkowie

(opracowanie dokumentacji). Z-ca Skarbnika Gminy projekt uchwały odczytała. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 12 radnych) 

Uchwała nr XXI/177/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.11. udzielanie pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego.

Projekt uchwały omówiła  Z-ca Skarbnika Gminy – Renata Fąferek. Stan techniczny chodników przy

drodze wojewódzkiej w Lubaszu jest zły. Od wielu lat samorząd gminy czyni starania o ich remont.

W roku bieżącym dokonano uzgodnień przystąpienia do remontu najbardziej niebezpiecznych dla

przechodniów odcinków, dlatego proponuje się wsparcie finansowe tego zadania.  Z-ca Skarbnika

Gminy projekt uchwały odczytała. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 12 radnych) 

Uchwała nr XXI/180/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.12. zmian w budżecie 2016r.

Projekt uchwały omówiła  Z-ca Skarbnika Gminy – Renata Fąferek. Zmiany dotyczą:

W zakresie dochodów:

Zwiększenie dochodów z tytułu:
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1)  dotacji  celowej  w  związku  z  realizacją  ustawy  o  pomocy  państwa  w  wychowaniu  dzieci  –

zawiadomienie Wojewody Wielkopolskiego  z dnia 04 czerwca 2016r.- 2.600.000 zł,

2)  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  zakupu  nowości  wydawniczych  (książek  niebędących

podręcznikami) do bibliotek szkolnych i bibliotek pedagogicznych zgodnie z uchwałą Rady Ministrów

w sprawie ustanowienia programu wieloletniego” Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa”-

Priorytet 3– zawiadomienie Wojewody Wielkopolskiego z dnia 23 maja 2016r. – 12.000 zł,

3)  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  zadań  realizowanych  w  ramach  wieloletniego  programu

wspierania  gmin  w  zakresie  dożywiania  –  zawiadomienie  Wojewody  Wielkopolskiego  z  dnia

22czerwca 2016r. – 14.000 zł,

4) darowizny od Gminnego Ośrodka Kultury w Lubaszu na pokrycie kosztów zorganizowania zajęć

podczas wakacji  dla dzieci z  rodzin o trudnych warunkach materialnych z terenu gminy Lubasz z

przeznaczeniem  dla  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Lubaszu  na  podstawie  umowy

darowizny z dnia 23 czerwca 2016 r. – 3.500 zł,

5) porozumienia zawartego pomiędzy Ministrem Rozwoju mającym siedzibę w Warszawie,  a Gminą

Lubasz w dniu 15 czerwca 2016 r. dotyczącego realizacji zadań przyjętych w Programie Oczyszczania

Kraju z Azbestu na lata 2009-2032 w formie dotacji celowej na realizację zadania pt:” Aktualizacja

inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest na terenie gminy Lubasz” – 9.400 zł,

6) opłaty za zajęcie pasa drogowego – 30.000 zł,

7) mandatów karnych ( wpływy z lat ubiegłych) - 25.000 zł,

8) sprzedaży mienia komunalnego (działek w Sokołowie, Jędrzejewie i w Kamionce) - 154.148 zł,

9) sprzedaży drewna z lasu gminnego – 96.000 zł,

10) darowizny od osób fizycznych z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie dróg - 14.000 zł,

11) opłaty za ślub poza lokalem USC z przeznaczeniem na wydatki związane z administracją– 1.000 zł

12) darowizny od firmy DORA METAL w Czarnkowie z przeznaczeniem na obchody Dnia Dębego -

600 zł,

13) darowizny od Nadleśnictwa Krucz na organizację festynu rodzinnego w sołectwie Krucz- 300 zł.

W zakresie wydatków:

Zwiększenia limitów na:
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1. pomoc  finansową  dla  Urzędu  Marszałkowskiego  w  Poznaniu  na  remont  chodników  w

centrum Lubasza ul. B.Chrobrego – 65.000 zł,

2. modernizację  i  adaptację  oraz  wyposażenie  budynków  szkolnych  w  Gminie  Lubasz

(opracowanie dokumentacji) - 26.800 zł,

3. przebudowę i remont Przedszkola w Kamionce – 70.000 zł,

4. termomodernizację sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Miłkowie – 20.000 zł,

5. opracowanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  na  budowę  sieci  wodociągowej  w

m.Krucz i Kruteczek – 45.000 zł ( do wartości łącznej 125.000 zł),

6. wydatki bieżące OSP - 10.000 zł oraz dotację dla jednostek OSP 6.000 zł,

7. remont świetlic wiejskich UG (materiały świetl.Krucz) – 4.000 zł, 

8. utwardzenie placów w Lubaszu - 120.120 zł,

9. inwestycję „Budowa separatorów wraz z odwodnieniem placów oraz parkingów” – 90.000 zł,

10. zakup  domku  przeznaczonego  na  rozbudowę  bazy  turystyczno-rekreacyjnej  –  dotacja

inwestycyjna dla instytucji kultury – 29.000 zł,

11. urządzenie przestrzeni publicznej- ławki ul.B.Chrobrego i Szamotulska –7.000 zł,

12. odnowienie i wykonanie murka opasającego teren zielony przy UG - 20.000,63 zł,

13. opracowanie programu gospodarki niskoemisyjnej – 9.000 zł,

14. bieżące utrzymanie dróg gminnych- 14.000 zł,

15. udział gminy w kosztach stypendiów socjalnych dla uczniów – 1.800 zł,

16. koszty dzierżawy bazy Kółka Rolniczego w Lubaszu – 960 zł (aneks do umowy zwiększający

kwotę dzierżawy)

17. opracowanie programu rewitalizacji gminy - 2.000 zł,

18. zakup gruntu pod drogi gminne – 7.500 zł.

Ponadto  na  wnioski  jednostek  dokonano  zmian  w  zakresie  planów  finansowych  placówek

oświatowych i  GOPS,  w  planie  Urzędu  Gminy  oraz  Funduszu  Sołeckim i  środków do  dyspozycji

sołectw.

W zakresie rozchodów:
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Zmniejszenie spłat planowanych rat pożyczek WFOŚIGW o 229.032,63 zł w związku z umorzeniem

części  pożyczki  zaciągniętej  w  2008  r.  –  decyzja  Zarządu  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z dnia 23.05.2016r.  Z-ca Skarbnika projekt uchwały

odczytała. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 12 radnych) 

Uchwała nr XXI/178/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.13. zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2016-2025

Projekt uchwały omówiła  Z-ca Skarbnika Gminy – Renata Fąferek. Zmiany w Wieloletniej Prognozie

Finansowej polegają na dostosowaniu danych ujętych w WPF w zakresie planowanych dochodów

i wydatków do wartości zawartych w budżecie gminy, po wprowadzonych zmianach. Dokumentem

tym zwiększono dochody ogółem o 2.959.948,00 zł,  w tym dochody bieżące o 2.709.800,00 zł -

z  tytułu  dotacji  celowych,  opłat  lokalnych i  darowizn  oraz  dochody  majątkowe o  250.148,00  zł

( sprzedaż mienia komunalnego). Wydatki ogółem zwiększyły się o 3.188.980,63 zł,  w tym wydatki

bieżące o 2.780.560,63 zł, a wydatki majątkowe o 408.420,00 zł.  Łączny plan dochodów budżetu

gminy,  po zmianach,  na dzień 30 czerwca 2016r.  ukształtował się na poziomie 28.708.839,42 zł,

w tym dochody bieżące 27.950.958,42 zł i dochody majątkowe 757.881,00 zł. Łączny plan wydatków

budżetu gminy, po zmianach, na dzień 30 czerwca 2016r. wynosi 29.368.565,15 zł, w tym wydatki

bieżące 26.802.326,30 zł i wydatki majątkowe 2.566.238,85 zł. Przychody budżetu gminy nie uległy

zmianie i wynoszą 814.693,10 zł. Rozchody budżetu gminy zmniejszyły się o 229.032,63 zł na skutek

umorzenia części pożyczki zaciągniętej w latach wcześniejszych z WFOŚiGW w Poznaniu i wynoszą

154.967,37  zł.  Nastąpił  wzrost  deficytu  budżetu  o  229.032,63  zł  tj.  do  kwoty  659.725,73  zł.

Planowana  kwota  długu  na  koniec  2016r.  nie  zmienia  się  i  wynosi  11.592.047,63  zł.  Wykaz

 przedsięwzięć  do  WPF został  uaktualniony  i  dostosowany  do  możliwości  finansowych  zarówno

bieżącego  roku  jak  i  lat  następnych.  Weryfikacja  przedsięwzięć  nastąpiła  w  zakresie  wydatków

majątkowych tj. w 2016r., zgodnie ze zmianami budżetu, zwiększono nakłady o 90.000 zł na budowę

separatorów wraz z odwodnieniem placów i parkingów oraz zmniejszono nakłady o 37.000 zł na

urządzenie  przestrzeni  publicznej  w  centrum  Lubasza.  Wprowadzono  nowe  przedsięwzięcie

planowane do dofinansowania ze środków unijnych tj. „Modernizacja i adaptacja oraz wyposażenie

budynków  szkolnych  w  Gminie  Lubasz”.  Łączne  nakłady  projektu  oszacowano  na  1.284.053  zł;

w 2016r. zabezpieczono 66.800 zł na opracowanie dokumentacji ,a w 2017r. na realizację zadania
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w wartości kosztorysowej 1.217.253 zł. Urealniono również wartość limitu( 4.230.000 zł) na projekt

„Budowa  drogi  Antoniewo-Krucz”.  Jednocześnie  w  WPF  dostosowano  wartość  możliwego

dofinansowania  wszystkich  projektów  planowanych  do  realizacji  ze  środków  unijnych  (dotacji),

a także zweryfikowano udział budżetu gminy ( dochody własne + kredyt ). 

W zakresie przedsięwzięć do WPF uzupełniono również  wykaz wydatków bieżących opartych na

podpisanych umowach lub aneksach na poszczególne lata oraz urealniono limity zobowiązań.  Z-ca

Skarbnika projekt uchwały odczytała. 

Uwag nie zgłoszono.

Głosowanie – jednogłośnie za                                            (obecnych 12 radnych) 

Uchwała nr XXI/179/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4.14. rozpatrzenia skargi. 

Projekt  uchwały  odczytała  Przewodnicząca  Rady  Gminy  stwierdzają,  że  została  ona  omówiona

bardzo szczegółowo na wspólnym posiedzeniu. Radni mieli też możliwość odsłuchania posiedzenia

Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Socjalnych, która przedmiotem sprawy się zajmowała.     

Uwag, ani pytań  nie zgłoszono.

Głosowanie 

za –  8

przeciw – 0

wstrzymujących się – 4                                                                                                (obecnych 12 radnych) 

Uchwała nr XXI/181/16 stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4. In  terpelacje i zapytania radnych.

Marek  Wicher  –  zgłosił  wniosek  o  zmianę  godzin  zapalania  się  lamp,  ponieważ  świeca  się  za

wcześnie, kiedy jest jeszcze jasno. Gmina zaoszczędzi jeszcze na opłatach za energie elektryczną. 

Marek Wicher  – stwierdził,  że plac targowy winien być codziennie sprzątany. Dni targowe nie są

codziennie, ale w pozostałe są tam jakieś „prywatne uroczystości”, dlatego należałoby codziennie

tam posprzątać bo to psuje wizerunek naszej miejscowości. 

Marek Wicher – zapytał na jakim etapie jest sprawa monitoringu, o co wcześniej wnioskował. Jest to

sprawa  ważna  bo  zbliżają  się  wakacje,  a  właściwie  to  już  są.  Poprawiłoby  to  bezpieczeństwo  i

sytuację. 
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Marek Wicher – byli strażacy i mówili o tym wozie strażackim. Z tego co zrozumiałem to będzie stał

przed remizą i dlatego proponuję, aby tam również zamontować kamerę. Wandale mogą ta sikawkę

Marek Wicher – wczoraj byłem w m. Dębe na ul. Leśnej jest zamontowany garb, ale oznakowanie

przed nim zasłonięte jest przez konary drzew, podobnie jak znak ograniczający prędkość.  Proszę

sobie wyobrazić, każdy mieszkaniec wie, ale jeżeli jest impreza np. Dzień Dębego jedzie karetka, nie

zauważy  i  może  zrobić  się  bardzo  niebezpiecznie  –  te  nosze  na  których  powinna  zabrać

potrzebującego to wypadną.

Marek Wicher – na komisji, która była to stwierdziłem, że to urządzenie na korytarzu, które powinno

schładzać  wodę  nie  było  podłączone,  a  kiedy  podłączyłem to  okazało  się,  że   jest  niesprawne.

Domyślam się, że Gmina to urządzenie dzierżawi, firma bierze pieniądze. Firma ta powinna co jakiś

czas  przyjeżdżać  i  to  urządzenie  sprawdzić,  a  jak  jest  niesprawne  to  naprawić.   Klienci,  którzy

przychodzą do Urzędu w takich upałach na pewno chętnie  napili  by się zimnej  wody,  żeby się

schłodzić. 

Marek Wicher – ponownie zgłaszam wniosek o wykonanie ronda na ul. Zielonej. Oznakowanie, które

jest  jest  prawidłowe,  ale  niektórzy  (nie  będę mówił  kto)  jeżdżą pod prąd.  Trzeba to  jeszcze  raz

dokładnie przemyśleć i  to rondo wykonać i  Lubasz miałby też rondo. Inne miejscowości mają to

Lubasz też może mieć, chociaż jedno, dlaczego ma być gorsza miejscowością. 

Ad. 5. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  stwierdziła,  że  Państwo  radni   otrzymali  zestawienia  wniosków

i interpelacji. Ci radni, którym nie przekazano  odpowiedzi wcześniej, otrzymali je dzisiaj i będą one

ujęte w tabelach, które  otrzymaliście Państwo przed komisją. Zapytała czy radni maja jakieś uwagi

do odpowiedzi.  W związku z  tym,  że  pytań ani  uwag nie zgłoszono Przewodnicząca przeszła  do

kolejnego punktu obrad. Interpelacje i wnioski przedstawia poniższa tabela:

WNIOSKI – SESJA - MAJ

L.p Data Zgłaszający Przedmiot wniosku Uwagi/odpowiedź

44. 20 maja 2016

nr rejestrowy 

4533

Marek 

Zieliński 

Usunąć gałęzie drzew przy 

drodze Pianówka - Goraj

Pismo RG.II.7234.65.2016 z 31.05.16- 

przekazano do Zarządu Dróg 

Powiatowych

45. 25 maja 2016 Marcin 

Korczyc

Zapytał - kto z imienia i 

nazwiska czuwa w Gminie 

Lubasz nad przestrzeganiem 

prawa? 

Pismo RG.0004.9.2016 z dnia 16 czerwca

2016r- nie jest możliwe udzielenie 

jednoznacznej odpowiedzi, ponieważ 

gmina jest pojęciem bardzo szerokim. 
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WNIOSKI KOMISJA – 19 MAJA 2016

L.p Data Zgłaszający Przedmiot wniosku Uwagi/odpowiedź

23

19 MAJA 2016 
Roman 

Gościniak

Zapytał co z przejazdem 

kolejowym w Kruczu ? Kiedy 

zostanie rozebrany ?

Wystosowano pismo do jednostki 

kolejowej o fizyczna likwidację 

przejazdu. 

24

19 MAJA 2016 Jacek Michalak

Utwardzić i wyrównać 

parking naprzeciw Szkoły 

Podstawowej w Lubaszu

Pismo Or.1615.86. 2016 z dnia 29 

czerwca 2016r.- zostanie wyrównany i 

utwardzony. 

25 Naprawić chodnik na ul. 

Zielonej przy studzience 

telefonicznej (obok posesji 

14)

Pismo Or.1615.73.2016 z dnia 12 

czerwca 2016r.- wniosek przesłano do 

Rejonu Dróg Wojewódzkich 

Odp. RDW?

26

19 MAJA 2016
Kazimierz 

Wicher

Ponowił wniosek o 

wywyższenie trzech 

studzienek w Dębe 

Pismo Or.1615.73.2016 z dnia 12 

czerwca 2016r.- wniosek przesłano do 

Rejonu Dróg Wojewódzkich 

Odp. RDW?

27

19 MAJA 2016 Marek Wicher

Załatać dziury na ul. 

Podgórnej

Pismo Or.1615.88.2016 z dnia 29 

czerwca 2016r.-zostały załatane 

28 Wywyższyć zaniżone 

studzienki na ul. Winiary

Pismo Or.1615.84.2016 z dnia 20 

czerwca 2016r.-problem nie dotyczy 

tylko tej ulicy. Rozpatrywany będzie 

kompleksowo. 

29 Zapytał kiedy będzie 

budowany dalszy odcinek 

chodnika na ul. Winiary

Pismo Or.1615.84.2016 z dnia 20 

czerwca 2016r.- budowa uzależniona 

jest od budowy III etapu gazyfikacji.

30 Zlikwidować zaniżenie 

nawierzchni ul. Winiary po 

robotach kanalizacyjnych 

Pismo Or.1615.84.2016 z dnia 20 

czerwca 2016r.- prace uzależnione będą 

od budowy III etapu gazyfikacji (nie 

wiadomo którędy będzie przebiegać 

sieć)

31 Sprawdzić prawidłowość 

oznakowania ul, Krótka, 

Kręta i Sportowa. Zdaniem 

wnioskodawcy znak „ulica 

ślepa” winien znajdować się 

już przy posesji Pani 

Modzelewskiej 

Pismo Or.1615.88.2016 z dnia 29 

czerwca 2016r.- skierowano do Komisji 

Bezpieczeństwa 

32 Marek Wicher Zapytał czy będzie wykonany

rów parujący przy posesji 

Państwa Kledzik

Pismo Or.1615.83.2016 z dnia 20 

czerwca 2016r.- sprawa będzie 

rozpatrywana dla całego Osiedla 

Gorajskiego w III kw. 

33 19 MAJA 2016 Andrzej Buśko Załatać dziury na ul. 

Wiejskiej 

DZIURY ZOSTAŁY ZAŁATANE 
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34 Zakończyć roboty i 

posprzątać teren po tych 

pracach przy kratce obok 

posesji Pana Satrczewskiego

35 Rozpatrzyć możliwość 

wyremontowani schodów 

przy figurze na ul. Wiejskiej

Pismo Or.1615.73.2016 z dnia 12 

czerwca 2016r.- dokonano naprawy 

schodów.

36

19 MAJA 2016 Józek Cichorek

Uporządkować pobocza 

drogi na Sławienko

Pismo Or.1615.84.2016 z dnia 20 

czerwca 2016r.- prace zostaną 

wykonane przez pracowników 

publicznych

37 Dowieść żużel do Jędrzejewa

na drogę koło „Kuźni”

Pismo Or.1615.84.2016 z dnia 20 

czerwca 2016r.-żużel został dowieziony. 

38

19 MAJA 2016

Andrzej 

Macyszyn
Dowieść dwie wywrotki żużla

na drogę w kierunku Pani 

Małyszki 

Pismo Or.1615.87.2016 z dnia 29 

czerwca 2016r.-żużel dowieziono

 

 Ad. 6.   Wolne wnioski i informacje.

Romuald  Gasperowicz sołtys  wsi  Kruteczek  –  rozpocznę  od  tego,  ze  w  gminie  pojemniki  na

selektywna  zbiórkę  odpadów  posadowione  są  na  piasku,  często  zarośnięte,  kiedy  pada  deszcz

trudno je opróżnić. Wystarczyłoby, aby ułożyć pod nimi kostkę

Romuald Gasperowicz – na ul. Stajkowskiej w Lubaszu, przed przejazdem kolejowym są studzienki,

które są zapadnięte poniżej asfaltu. Tam tez mieszkają ludzie, ustawiają samochody, kiedy przejeżdża

się przez studzienkę, samochód uderza, jest hałas, jest dudnienie. 

Romuald Gasperowicz – na ul. Stajkowskiej w Lubaszu brak jest oznakowania – krzyży św. Andrzeja 

Romuald Gasperowicz – droga Lubasz – Stajkowo jest nadal nie ścięte pobocze, brak pachołków ani

też nie ma poziomego oznakowania krawędzi jezdni białymi liniami. Moja sugestia jest taka, aby

zwrócić się do Zarządu Dróg Powiatowych, by te krawędzie oznakowali

Romuald Gasperowicz – w Nowinie za Gulczanka nadal pobocze jest porośnięte. 

Romuald Gasperowicz  –  na odcinku Kruteczek – Krucz  koło Państwa J.  znajdują się  dwa zakręty

o bardzo niebezpiecznych krawędziach. Tam trzeba się przejechać i zobaczyć bo tam jest 3-4 metry

w dół i trzeba to zabezpieczyć barierkami.

Romuald Gasperowicz – wnoszę również o doziarnianie dróg w Kruteczku ze względu na niezwykle

daleko zaplanowaną modernizację drogi  (2017-2025)- proszę o doziarnianie 12km dróg w wysokości

2 tys ton. O drogę tak szybko się nie doprosimy 
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Romuald Gasperowicz – odnośnie wypowiedzi Wójta w kwestii budowy drogi Nowina – Kruteczek

(wycenione  na  około  6mln  zł)  wnoszę  o  wybudowanie  w  pierwszej  kolejności  drogi  Krucz  –

Kruteczek, a nie Nowina – Kruteczek. Stwierdził, że jego zdaniem wyceny są bardzo wysokie. Jeżeli

miałby zrobić za takie środki drogę to zrobiłby z kostki  brukowej, przyjmując, że droga ma mieć

szerokość 4 m. 

Romuald  Gasperowicz –  Wójt  wspomniał  tutaj  o  Urzędzie  Marszałkowskim.  Nasze  jezioro  jest

przepływowe – pobierają z niego wodę właściciele stawów, żeby je zasilić. W momencie kiedy spada

woda, linia brzegowa zmniejszyła się o jakieś 7-8m, dlatego konieczna jest regulacja poboru tej wody

Od tego są fachowcy, żeby regulować ten pobór wody i zasilanie. Musimy dbać, aby to jezioro  nie

zostało zdegradowane.

A.G.  – sprowadza mnie pewna kwestia – od roku nie otrzymałem od Przewodniczącej Rady Gminy

odpowiedzi  w jaki sposób powstają uchwały w tej gminie.  Sprawą zajęła się Komisja Rewizyjna,

mam  to  na  piśmie.  Wójt  tutaj  zwrócił  się  do  Pani  o  przekazanie  do  Komisji  Rewizyjnej

przeanalizowanie tej sprawy, a ja to kierowałem do Przewodniczącej to Pani jakby z automatu winna

skierować sprawę do Komisji  Rewizyjnej,  a  nie  że  po miesiącu   Wójt  prosi  Panią  o  skierowanie

sprawy do Komisji. Radziłbym obiektywnie przyglądać się pracy Wójta i Urzędu bo protokół z komisji

został opublikowany w BIP 29 grudnia, a Pani pismem z dnia 02 grudnia przekazuje, że został on

zamieszczony. Sprawa w BIP ma tzw. metryczkę i widać, kiedy taki dokument został zamieszczony.

Jeżeli chodzi o sama prace Komisji Rewizyjnej to ja zgłaszałem pewne elementy na które chciałem,

abyście Państwo zwrócili  uwagę, liczyłem,. Ze pobudzę Państwa do działania. Komisja wysłuchała

pracownika,  zamiast  pracować  i  analizować  dokumenty.  Pracownicy  Urzędu  są  oczywiście

pracownikami Wójta, realizują jego zadania i super, że są w stosunku do niego lojalni.    Pytałem

również  o  wynagrodzenie  pewnej  osoby  –  przewodniczący  Komisji  przekazał,  że  jest  to  jakby

uzasadnione zwiększonym zakresem, ale ;przypomnę, że Pan Andrzej Łusiewicz realizuje także inne

zadania,  jest  pracownikiem  realizującym  zadania  z  zakresu  spraw  niejawnych  (pewnie  inni

pracownicy też  mają  dodatkowe zadania)    Wójt  ma prawo do wynagradzania pracowników wg

własnego uznania (proszę Panie Wójcie jak będzie Pan chciał coś powiedzieć to Pan powie, a teraz

proszę nie kiwać ironicznie głową. Może Pan to nie akceptuje to Pan powie) Proponuje przyglądać

się  dokładniej  pracy  Wójta  bo między innymi  od tego Państwo jesteście  i  prosiłbym,  abyście  w

przyszłości zwracali na to baczną uwagę. Pani Przewodnicząca proszę uzupełnić dane bo uchwały,

zarządzenia i protokoły z sesji ukazują się jakby regularnie, ale od ponad roku brak protokołów z
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komisji i  tak wygląda jakbyście Państwo nie pracowali. Fajnie, że Państwo jesteście zgodni, ale ta

burzliwa praca na pewno odbywa się na komisjach i chciałbym się dowiedzieć w jaki sposób Państwo

pracują na tych komisjach, dlatego proszę Pani Przewodnicząca uzupełnić ten temat.  Odnosząc się

do planów Wójta są one na pewno dalekosiężne, ale jako mieszkaniec wolałbym wiedzieć co do tej

pory  zostało  zrobione  –  kwestie  związane  z  drobnymi  sprawami.  Dziwi  mnie  postawa  radnej

Magdaleny  Janc  Węglewskiej,  która  wzięła  w  obronę  Wójta  na  ostatniej  sesji.  Moim  zdaniem

powinna też przyglądać się tym drobnym sprawom.  Odnosząc się do uchwał  – na którejś  sesji

podjęliście Państwo uchwałę w sprawie ograniczenia hałasu Na ostatniej sesji  była to słuszna może

decyzja  ograniczenia  hałasu  na  Jezierze  Dużym,  ale  zastanawiam  się  czy  tym  sposobem  nie

ograniczyliście sobie Państwo w przyszłości możliwości pozyskania  środków np. z Unii Europejskiej –

bieżące  funkcjonowanie  wpływa  na  przyszłość.  Jazda  jednym  czy  drugim  skuterem  po  jeziorze

skutkuje zamknięciem go do wszystkich pojazdów napędzanych silnikami co można porównać np. z

chodnikiem – ktoś rzuci papierek i  trzeba go zamknąć.  Myślę,  że bardziej skrupulatnie winniście

Państwo analizować podejmowane uchwały. Jest wiele tematów, ale nie będziemy poruszali tutaj

wszystkich kwestii i myślę, ze w charakterze takiej prośby to co dziś przekazuje weźmiecie Państwo

pod  uwagę.  Wracając  do  pierwszego  tematu  proszę  Pani  Przewodniczącą  o  udzielenie  mi

odpowiedzi 

Marek Wicher – powstał taki spór z wyjazdem na ul. B. Chrobrego – problem polega na tym, ze jedni

uważają, że można skręcać w lewo, a inni ze nie można. Tam jest znak nakaz jazdy w prawo, ale są

różne interpretacje.  Chciałbym,  by  w tym temacie  wypowiedziała  się  komisja  bezpieczeństwa,  a

jeżeli  nie  to  proszę  o  ustawienie  znaku  „uwaga  wypadki”  lub  „inne  niebezpieczeństwo”  albo

ograniczenie prędkości.

P.B.– korzystając z  okazji  mam, występuję na końcu i  co do niektórych osób mam pytanie, ale z

niewiadomych przyczyn nie ma już ich tutaj na sesji, chociażby Pani dyrektor GOK – mam pytanie

odnośnie  Triathlonu.  Dobrze,  że  radni  o  tym  wiedzą,  ale  my  jako  mieszkańcy  też  chcielibyśmy

wiedzieć   - z jakich funduszy? Jakie koszty? Kto organizował ten Triathlon? - ponieważ wiedza którą

posiadamy jest niepełna.  

Odnośnie  planu  zagospodarowania  na  ośrodku  –  problem  4  domków  jest  na  ośrodku  od  lat.

Przewijał   się   już  za  poprzedniej  kadencji  kiedy Wójt  był  radnym.  Mam pytanie  kiedy  wpłynął

wniosek i kto za to zapłaci? Dlaczego nie zostały uwzględnione plany innych mieszkańców? Nie jest

to jedyny problem na tym ośrodku, są osoby które maja tam dalej problem, a można go było dzisiaj
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rozwiązać jedna uchwałą. Działamy niestety wybiórczo – omijamy pewne osoby i rzeczy, które chcą

inwestować w tej gminie. 

Wysłuchałem informacji Wójta odnośnie remontowanej szkoły i że są tam czynione prace związane z

tym, że nie można było ich wykonać w okresie zimowym – Wójt mija się z prawda lub nie wie. Byłem

dzisiaj  w szkole  i  nijak  się  ma ta  wypowiedź  Wójta  do stanu faktycznego   -  ściągane  są  płytki,

elewacja. Nijak się ma gto do Wójta wypowiedzi bo mówi Pan o pracach na zewnątrz, a tam są prace

wewnątrz. Nie wiem kto mówi prawde, ale wiele rzeczy jest tak załatwiane. Nasuwa mi się jeszcze

jedno pytanie odnoście tej przebudowy szkoły  - jaki był faktyczny koszt modernizacji tej szkoły? Były

dwa  etapy  –  wiemy   że   najpierw  był  etap  na  dole,  później  na  górze.  Wiemy,  ze  były  jakieś

dodatkowe  przetargi   -  jako  mieszkańcy  chcielibyśmy wiedzieć  bo  mamy  wiedzę  niepełna.  Pan

Wójcie na spotkaniu z przedsiębiorcami mówił, że koszt przebudowy tej szkoły to około 380 tys. -

chodzą słuchy, że 700 tys. Doszły jakieś słuchy, ze jakieś faktury były antydatowane  - może Pan się

wypowie w tej kwestii.  Może Pan się wypowie czy były podpisy czy nie? Kto ma rację? 

Odnośnie  Pani  dyrektor  GOK  jestem niezadowolony  jako  mieszkaniec  odnośnie  plaży,  ponieważ

kiedy byłem na plaży z dziećmi jest niewygrabione, nieposprzątana. Nie wiem co się dzieje – kto

bierze za to pieniądze – kto za to odpowiada. Połamane deski, papierosy, pety i ryby śnięte w wodzie

– naprawdę żenada. Tego nigdy na ośrodku nie było,. Tym bardziej że jest to nasza wizytówka. Jest

min wstyd jako mieszkańcowi i właścicielowi tamtych działek.  Proszę zareagować Panie Wójcie bo to

Pańska wizytówka.  Mało tego rozpoczął  się  sezon letni  nie  są  rozstawione bojki,  ponoć nie  ma

ratowników, nie ma białej flagi   - pytanie nasuwa się proste kto za to bierze pieniądze i kto za to

odpowiada? 

Marcin Korczyc dyrektor PSP w Lubaszu -  dziękuję za odpowiedź na pytanie które złożyłem Pani Janc

Węglewskiej na poprzedniej sesji. Jest mi przykro, że nie udało się znaleźć precyzyjnej odpowiedzi  -

z  treści pisma wynika, że trudno odpowiedzieć kto czuwa nad przestrzeganiem prawa w Gminie

Lubasz (nie będę przytaczał całego pisma) Chciałbym podziękować Państwu radnym, którzy dzisiaj

podjęli uchwałę o rozpatrzeniu skargi . Wielu z Państwa, którzy byli za nie zdajecie sobie sprawy jaki

fantastyczny prezent dzisiaj od Państwa otrzymałem. Wydaje mnie się, że nawet wygrana 3:0 nie

będzie  tak  fantastycznym  prezentem  jak  ten.  Szczególne  podziękowania  składam  na  ręce  Pani

Przewodniczącej  Komisji  Zdrowia,  Oświaty.,  Kultury  i  Spraw  Socjalnych   Magdalenie  Janc

Węglewskiej  za  gruntowne,  wnikliwe  (proszę  protokolanta  o  wzięcie  następnych  dwóch słów w

cudzysłów)  „przeanalizowanie  tej   sprawy” Chciałbym poruszyć  jeszcze jedna sprawę.  Do szkoły
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wpłynęło pismo kierowane do rodziców (konkretnie 222 osób) Kopie tego pisma pozwoliłem sobie

dzisiaj  przekazać  radnym.  Z  jego  treści  wynika,  że  Kurator  Oświaty  zawiadomił  Wojewodę  o

naruszeniu  prawa  przez  Wójta  Gminy  Lubasz.  Pragnę  zauważyć,  ze  w piśmie  nie  ma zapisu  o

podejrzeniu  czy  domniemaniu,  a  naruszeniu  prawa.  Chciałbym  prosić  pana  Jacka  Michalaka

Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  (proszę  traktować  to  jako  wniosek)  o   przeanalizowanie

obydwu procedur  konkursowych i  wszystkich zarządzeń począwszy od zarządzeń w sprawie tych

konkursów.  Chciałbym  również  poinformować,  ze  na  ręce  Wójta  przez  sekretariat  i  do

Przewodniczącej  Rady  Gminy  przekazałem  pismo  o  naruszeniu  prawa.  Chciałbym  się  również

odnieść do informacji  Wójta  za ostatni  okres międzysesyjny -  zabrakło w Pańskim wystąpieniu

informacji o wizycie w Kuratorium w Poznaniu – sprawa jest poważna. Krążą różne legendy na ten

temat – co się tam wydarzyło? Z czym Pan pojechał? Co Pan usłyszał? Nie chcielibyśmy, aby wokół

szkół  nie narastały emocje.  Wydaje się,  ze powinien Pan poinformować radnych (był Pan tam w

sprawach służbowych) co tam zaszło? Jak wyglądała  rozmowa? Jakie były ustalenia? 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  wniosek  Stowarzyszenia  „Słoneczko”,  które  zwraca  się  z

prośba  do  radnych,  aby  mogło  formalnie  funkcjonować  przy  Gminnym  Ośrodku  Kultury.  Pismo

Stowarzyszenia stanowi załącznik do protokołu.  „  

P.B.– poprosił  o zorganizowanie  obiadów w stołówce na ośrodku,  ponieważ fajnie  by było  mieć

możliwość zjedzenia obiadu jak się jedzie z dziećmi nad jezioro. 

Wójt Gminy odpowiadając na powyższe uwagi powiedział, że może tak szybko, bo wszyscy jesteśmy

już  sercem  z  naszymi  piłkarzami.  Kilka  spraw  które  poruszę,  otrzymacie  oczywiście  Państwo

odpowiedzi  na  piśmie.  Jeżeli  chodzi  o plan -   podpisaliśmy umowę w sprawie tych lamp,  będą

włączać się  za  pomocą impulsów to jest  takie  novum. Jeżeli  chodzi  o  monitoring to  mówiliśmy

o kilku punktach, których serwer miał być tu na miejscu. Sprawdziliśmy póki co ofertę przy etapie

rozbudowy światłowodu – jest to  drogie ponad 220 tys. Rozmawiamy z następnymi oferentami

i o wynikach poinformujemy. Sprawy drogowe – jeżeli  chodzi o nasze drogi to usuniemy usterki,

a w sprawie innych przekażemy właściwej jednostce. Chciałbym byście Państwo te bieżące usterki

dotyczące dróg (np. zasłonięty znak przez konary drzew)  przekazywali na bieżąco, aby to można było

odwrotnie załatwić. Odnosząc się do wypowiedzi Pana A.G. stwierdził, że nie powinien się obrażać,

jeżeli kiwnął bo nie wie dlaczego, jakiej sytuacji to kiwniecie dotyczyło. Jeżeli chodzi                   o

sprawy zgłoszone przez Pana B. to Pani  dyrektor była,  Przewodnicząca pytała czy ktoś ma jakieś

pytania, ale ich nie było. 
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P.B stwierdził, że pytała, ale radnych na co Przewodnicząca odpowiedziała, że faktycznie była taka

sytuacja  na  poprzedniej  sesji,  że  prosiłam  sołtysa  Kruteczka,  by  zabrał  głos  dopiero  w wolnych

głosach i wnioskach.

P.B – Pani dyrektor jest pracownikiem i powinna być do końca sesji tak samo jak radni, którzy maja

wynagrodzenie za pełna sesję.   

Wójt Gminy – jeżeli mam się odnieść do faktur to sprawdzimy wszystko bo jest to jawne i otrzyma

Pan pełna informację. Ja mówiłem o rzeczach, które nie mogły być wykonane i teraz są realizowane,

o tym co Pan mówi to może są prace wykonywane w ramach gwarancji, ale sprawdzimy i  otrzyma

Pan  odpowiedź.  Wypowiedział  się  Pan,  ze  podobno  nie  ma  ratowników,  ale  ratownicy  są  i  to

podobno jest nieprawdziwe. 

P.B – nie ma harmonogramu pracy, nie wiem od której do której bo ich nie było jak byłem z dziećmi.

Mam filmik, jak będzie Pan chciał to Panu udostępnię i co się robi w szkole też Panu przekażę – mam

zdjęcia.

Wójt Gminy  – sam sprawdzę dla dobra sprawy, ale jak Pan ma czas to zapraszam do siebie. Jeżeli

chodzi o porządek to jak najbardziej trzeba o to dbać i Pana tez proszę, żeby Pan wykosił swoje

działki. 

Sprawa Pana Marcina – byłem oczywiście w kuratorium, ponieważ po konkursie wydarzyło się wiele

dziwnych rzeczy. Zaraz po konkursie pojawiło się pismo, podobno od rodziców bo pytałem Panią w

sekretariacie jaka jest geneza tego pisma, kto zbierał podpisy i gdzie te podpisy zbierano (doszły

mnie słuchy, że Pani z sekretariatu zbierała podpisy po sklepach i nawet jeden sklep wskazała)  po

konkursie (zabrał  Pan także głos na ostatniej  sesji)  zdarzyło się wiele rzeczy,  które wydawały się

niepokojące, ale jeszcze jest cos innego. Mówił Pan, ze tam po drodze zmieniły się przepisy i Wójt

kiedyś mógł być w komisji, teraz nie może. Stanowiska są różne, ale prawo się nie zmieniło, jest takie

samo jak było 5 lat temu, kiedy w komisji w trakcie Pana wyboru zasiadał poprzedni Wójt i ówczesny

Przewodniczący  Rady.  Będąc u  P.  kurator  rozmawiając  na temat  pisma,  ale  także innych spraw.

Osoba  z  Kuratorium  po  konkursie  dzwoniła  do  dyrektora  GZOSiP  z  pytaniem  jak  się  Panie  z

Kuratorium zachowywały w trakcie konkursu? Byłem w składzie komisji, ale Panie z kuratorium w

trakcie posiedzenia  (była przerwa)  dzwoniły do prawników z  Kuratorium czy Wójt  może,  czy nie

może być w tej komisji i otrzymały odpowiedź, że tak co nas uspokoiło i konkurs prowadzono dalej.

W tym konkursie Pan Marcin Korczyc uzyskał 4 głosy, a Pani Wioletta Zarzeczna 5 i konkurs wygrała.
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Gdybym wyszedł to mogłoby być 4 do 4 czy 5 do 3, ale byliśmy spokojni po wyjaśnieniach. Dziwne

rzeczy po konkursie bo pojawiła się jakaś notatka,  podpisy  o których już mówiłem. Pismo Rady

Rodziców,  o  którym  kurator  już  tez  wiedziała  –  był  przesunięty  termin  konkursu  bo  najpierw

przewodniczący był, a później go nie było, po czym podpisuje pismo ten, który był pierwotnie (nie

mieliśmy  żadnej  informacji,  dlatego  przesunęliśmy  termin  konkursu  o  czym  wszystkich

powiadomiliśmy) Skąd te wszystkie informacje posiadała kurator nie wiem. Pan dzisiaj wskazał, że

kurator  oświaty  skierował  sprawę do  Wojewody  i  jest  to  organ,  który  musi  stwierdzić  czy  było

wszystko zgodnie z prawem czy nie. Jeżeli stwierdzi, ze nie i zostanie to poparte przez sady to trzeba

będzie to poprawić, ale po to te organa są. Na dzisiaj się nie emocjonujmy. 

Romuald Gasperowicz – nawiązując do wniosku radnego dotyczącego monitoringu to uważam, że

przy tak dużych kosztach wstępnych to pracownik, który realizuje zamówienie powinien zamieścić je

na stronie  internetowej  (jeżeli  jest  np.  powyżej  5  tys zł)  Zmierzam do tego,  ze  przy  ogłoszeniu

zamówienia  na  stronie  internetowej  możemy  znaleźć  dużo  tańszego  dostawcę.  Propozycja

wykonania  tego zamówienia  za  takie  pieniądze  jest  nie  do  przyjęcia,  dlatego uważam,  że  radni

powinni się tez do tego przychylić, aby zamieszczać zamówienia na stronie internetowej. 

Wójt Gminy – posiadamy regulamin stosowania zamówień publicznych  do 30 tys euro, ponieważ

powyżej to obowiązuje nas już ustawa o zamówieniach publicznych. Ja przy monitoringu mówiłem

tylko o kwocie orientacyjnej, oczywiście wszystko jest jawne i pójdziemy w inna technologię  i na

pewno, żeby było to jak najtaniej. 

P.B  –  przykro  mi,  że  mam  wykosić  łąkę  (Wójt  –  czegoś  takiego,  że  łąkę  nie  mówiłem)  Z  racji

wykonywanej funkcji radni i Wójt powinni do spraw podchodzić obiektywnie, a nie w zależności od

tego z jakiej frakcji kto jest. Pan wie moje wnioski są pomijane. Mam zamrożone środki, nie mogę się

rozwijać bo wnioski są segregowane. 

Marcin  Korczyc –  nie  potwierdzam  informacji,  którą  Wójt  zasugerował  w  swojej  wypowiedzi.

Odnośnie sekretarki. To była sprawa zewnętrzna rodziców. Pan wie w jakim trybie i w jaki sposób

przesłuchiwał,  jak  Pan  sprawdzał  systemy  informatyczne.  Chciałbym  wiedzieć  co  ta  kontrola

wykazała. Jest wiele tematów, którymi powinna się zająć Komisja Rewizyjna, która od tego jest.  

Zenon Koplin – zwrócił uwagę, że nie możemy się wiązać z firmą, która układała światłowody bo na

pewno będą chcieli abyśmy płacili dzierżawę. Można postawić maszt na gminnym terenie  i sprawę
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załatwić bez wiązania się z innymi firmami  -  dla siebie,  za swoje środki  i  pozostanie nam tylko

później konserwacja. 

Wójt Gminy – jak już mówiłem rozpatrzymy różne warianty. 

Przewodniczącą Rady Gminy ustosunkowując się do nie zamieszczania w BIP protokołów z posiedzeń

Komisji stwierdziła, że często na tych posiedzeniach poruszane są sprawy wrażliwe. Nie oznacza to,

że sprawy te nie są jawne. Każdy kto zechce protokół z posiedzenia komisji otrzyma go na wniosek.

Jest to zgodne z obowiązującym stanem prawnym

Marcin Korczyc zwrócił się o udostępnienie nagrania z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury

i Spraw Socjalnych jakie miało miejsce w gabinecie Wójta. 

Adam  Ratajczak –  udzielając  odpowiedzi  Panu  P.B.  powiedział,  że  procedury   zmiany  planu

przestrzennego  mogą  być  rozpoczęte  jeżeli  zamierzenia  wnioskodawców  są  zgodne

z  obowiązującym  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy

Lubasz. W przypadku Pana P.B. nie wszystkie zamierzenia były z tym studium zgodne i dlatego do

czasu opracowania nowego  wszczęcie procedury jest niemożliwe.

Ad. 7 Zakończenie obrad.          

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła Obrady XXI sesji Rady Gminy Lubasz.

Sesja zakończyła się o godz. 19:25

Protokołowała Janina Szwerkolt

Sekretarz obrad Marian Mirek 
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